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۳

بی توجهی به تاریخ 
انقضای محصولات!

زیر پلاستیک دفن 
می شویم! 
۲

سنگ های بزرگ جلوی پای 
صادرات سنگ تزیینی

۲

       

گریه نکردن 
بسیار خطرناک است!

صف آرایى مقابل هجوم ملخ ها به سمیرم
۳

فروش پودر ماش 
به جای فلفل! 

هر چه مواد غذایى گران تر شود بازار تقلب هم با آن همراه 
مى شود؛ از باقالى هایى که به جاى پسته در گزها تعبیه

 مى شــود تا آب میوه هایى که جز اسانس و شکر چیزى 
ندارد و طعم شیرین طبیعى و دلچسبى که باید را ندارد.

این مســئله در کنار عدم نظارت هاى مناسب در مسائل 
مربوط به تغذیه و بهداشت غذایى باعث شده که شاهد 
رشد این قضایا باشــیم حالا چه محصولاتى که کنسرو
 مى شود و چه سبزیجات و میوه ها و... این چرخه متقلبانه 

گویا هیچوقت به پایان نخواهد رسید.
این اتفاق در مواردى مى افتد که تولیدکنندگان مواد غذایى 
در صدد یافتن راهى براى کاهش هزینه مواد اولیه مورد 
استفاده هستند تا بتوانند منافع مالى خود را افزایش دهند. 

اتفاقى که موجب شده...

سایه پنل هاى خورشیدى روى سر اصفهان 
تسهیلات ویژه برای اصفهانی های متقاضی استفاده از انرژی پاکتسهیلات ویژه برای اصفهانی های متقاضی استفاده از انرژی پاک

۳

حجم بزرگى از ملخ هاى مراکشى از چهارمحال وارد اصفهان شده اند و به روستاهاى سمیرم حمله کرده اند

چشم سپاهانچشم سپاهان
 به ستاره استقلال؟

کوین یامــگا یکــى از تأثیرگذارتریــن بازیکنان 
اســتقلال در فصل جارى بود. این ســتاره فرانســوى با 
عملکرد خوبى که با پیراهن آبى پوشان به نمایش گذاشت 

به یکى از بازیکنان محبوب این تیم تبدیل شد...
۷

در صفحه ۲ بخوانید

بازار تقلب داغ است بازار تقلب داغ است 

فوتبال ایران 
همیشه برای 

خارجی ها بهشت 
است مگر...

۵

چراغ سبز مدیرعامل چراغ سبز مدیرعامل 
اسبق سبزپوشان

۷

دلیل قطع دلیل قطع ۸۰۰۸۰۰ درخت  درخت 
در شهر اصفهاندر شهر اصفهان

۳

موشک هایپرسونیک سپاه رونمایی شد علت کمبود شیرخشک در داروخانه های اصفهانجهان نما چگونه دماى CPU کامپیوتر را بررسى کنیماستان افسردگى در بزرگسالى پیامد اتفاقات در کودکى استتکنولوژی سلامت

شرکت تعاونى مسکن کارکنان  شهردارى دولت آباد در نظر دارد نسبت 
به فروش شش قطعه پلاك زمین با کاربرى کارگاهى واقع در دولت آباد 
برخوار منطقه صنعتى، بلوار امام خمینى(ره)، خیابان شمس تبریزى 
(بلور و شیشه) با پروانه ســاختمانى و بدون سند براساس ارزیابى 
کارشناس رسمى دادگسترى و از طریق آگهى مزایده عمومى اقدام 

نماید. 
زمان دریافت و تحویل مدارك مزایده: تا پایان وقت ادارى روز سه شنبه 

 1402/4/6
زمان بازگشایى پاکات مزایده عمومى: بعد از وقت ادارى روز چهارشنبه 

1402/4/7

آگهی مزایده عمومی

شرکت تعاونی مسکن کارکنان شهرداری دولت آباد

بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت مذکور دعوت میشود تا در جلسه مجمع عمومى عادى سالیانه 
که در ساعت 8:00 صبح مورخ 1402/03/27 در محل کارخانه این شرکت به آدرس شهرك صنعتى 
مورچه خورت - فاز ســوم - انتهاى بوعلى  دوم -پلاك 444 و کد پســتى 8333115191 تشکیل 

مى گردد حضور بهم رسانند.   
 دستور جلسه مجمع عمومى عادى سالیانه :

1-انتخاب و تعیین سمت هیئت مدیره و صاحبان امضا
2-انتخاب بازرسین 

3-تصویب ترازنامه و صورتهاى مالى
4-تعیین و تقسیم سود شرکت
5- انتخاب روزنامه کثیرالانتشار

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه
شرکت پلاسما تک سپاهان (سهامی خاص)

ثبت شده به شماره ۳۳۹۱۶و شناسه ملی ۱۰۱۰۲۷۳۸۷۲۲

دعوت کننده : هیات مدیره  شرکت پلاسما تک سپاهان (سهامی خاص)

چاپ نوبت اول

چاپ اول

احمدرضا طحانیان
مدیر عامل نمایشگاه بین المللى اصفهان

انجمن جهانى صنعت نمایشگاه (UFI) از سال 2016 در اولین چهارشنبه ماه 
ژوئن با هدف توجه هرچه بیشــتر در ســطح محلى، منطقه اى و جهانى به این 
صنعت، اقدام به بزرگداشــت روز جهانى نمایشــگاه (GED) مى کند. امسال 
هشــتمین دوره از GED در هفتم ژوئن مصادف با 17 خرداد ماه با شعار «ما 
مکان هاى ملاقات و بازارهــا را براى همه اداره و مدیریــت مى کنیم» برگزار 
مى شود. چنین شــعارى بیش از هر چیز نمایان گر نقش تسهیل گر نمایشگاه در 

پیشبرد اهداف کسب و کارها و تحقق امر توسعه اقتصادى است. 
بنابر گزارش هاى UFI همه ســاله بیش از چهار هزار نمایشگاه در فضایى به 
مســاحت بیش از 12 میلیون مترمربع در نقاط مختلف جهان برگزار مى شــود. 
نمایشــگاه ها براى برگزار کنندگان و جامعه میزبان که تسهیلات لازم را براى 
برگزارى نمایشگاه تامین مى کنند، اهمیت زیادى دارند و فرصتى جهت تحول در 
بافت اقتصادى منطقه به شمار مى رود. بنابراین هم سیاست گذاران و هم صاحبان 
کسب و کار لازم است این فرصت را با دقت و حساسیت مورد بهره بردارى قرار 

دهند، به باور ما نمایشگاه یک فرصت اســت و نمى بایست این وقت مناسب با 
پتانسیل بالا را نادیده گرفت.

طى یک قرن گذشته عرصه رقابت در بازار هر روز فشرده تر میشود و پیشرفتهاى 
گسترده در عرصه فناورى موجب افزایش اســتانداردهاى تولید شده و به مرور 
تفاوت بین بنگاههاى اقتصادى از نظر کیفیت تولید و خدمات کاهش پیدا کرده 
اســت. از این رو میدان رقابت از عرصه تولید و ارائه خدمات به حوزه بازاریابى و 
تبلیغات انتقال پیدا کرده و شرکتهایى که میتوانند امکان و ارزش متفاوتى را در 
ذهن مصرف کنندگان ایجاد کنند، قادر خواهند بود از سهم بازار خود محافظت 
کنند و افق هاى جدیدى را پیش روى کسب و کار خود بگشایند. در سوى دیگر 
فناورى اگرچه تسهیل گر ارتباط میان تولیدکنندگان و مصرف کنندگان بوده است 
اما سبب افزایش فاصله فیزیکى آنان شده است. امروزه تحقیقات بازار، تبلیغات، 
گرفتن و ثبت سفارش و... را مى توان به صورت الکترونیکى انجام داد. با این حال، 
ایجاد روابط چهره به چهره هنوز بخش مهمى از تجارت بین المللى است که نقش 
مهمى در اعتمادسازى، توسعه ارتباطات و ایجاد مشتریان وفادار دارد. نمایشگاه ها 

به یقین فرصتى ایده آل براى انجام این کار فراهم مى کنند. 
مخاطبان نمایشگاه معمولا اهداف مشخصى دارند و این دلیل بسیار خوبى است 
که چرا باید بازاریابى در نمایشگاه جدى گرفته شود. با تمام فناورى و داده هایى 
که این روزها در دسترس ماست، ممکن است براى بسیارى  از صاحبان کسب و 
کار وسوسه انگیز باشد که هرگز نیازى به ترك میز کار خود ندارند اما رویدادها و 
نمایشگاه ها همواره فرصتى بى تکرار و کم نظیر است که به مشارکت کنندگان 
امکان مى دهد که با برنامه هاى مشخص بازاریابى و روابط عمومى سود مجموعه 

خود را به حداکثر برسانند. 
نمایشگاه اصفهان امسال در حالى روز جهانى نمایشــگاه را گرامى مى دارد که 
وارد سى امین سال فعالیت خود شده است و همچون هر بنگاه اقتصادى دیگرى 
فراز و نشیب هاى زیادى را پشت سر گذاشته است. با این همه این مجموعه بنابر 
کارکرد خود همواره بسترساز توسعه اقتصادى استان و تسهیل گر براى صاحبان 
کسب و کار بوده است. نمایشگاه بین المللى اصفهان در حالى چهارمین دهه از 
فعالیت خود را آغاز مى کند که هم به لحاظ سخت افزارى توسعه چشم گیرى پیدا 
کرده و هم خوشبختانه با تدوین برنامه چهارساله و شناخت نقاط قوت و ضعف، 
تهدیدها و فرصت ها به جهت راهبردى برنامه و هدف گذارى هاى مشخصى را 

دنبال مى کند. 
در این چشم انداز نمایشگاه فراتر از کارکردهاى سنتى خود قدم خواهد گذاشت و 
با شعار «شتاب دهنده، هویت ساز، شبکه محور» به یک برگزار کننده تمام عیار 

رویدادهاى استانى، ملى و حتى بین المللى مبدل خواهد شد.
نمایشگاه اصفهان بیش از هر چیز بدنبال برگزارى رویدادهاى تخصصى و توسعه 
برند خود در صنعت نمایشگاهى است، این مجموعه این مهم را از طریق برگزارى 

نمایشگاه و رویداد به صورت مجازى نیز با جدیت پیگیرى مى کند.
در پایان بر خود لازم مى دانم از تمام همکاران در سایر سایت هاى نمایشگاهى، 
مجریان برگزارى رویدادهاى نمایشــگاهى، کارکنان نمایشــگاه بین اللمللى 
اصفهان و تمام کســانى کــه در امر برپایى نمایشــگاه ها کوشــش مى کنند 

سپاس گزارى و قدردانى نمایم.

نگاهی به اهمیت نمایشگاه ها 
در روز جهانی نمایشگاه

صادرات سنگ تزیینی

۲

مدیرعامل سازمان پارک ها و مدیرعامل سازمان پارک ها و 

فضای سبز توضیح می دهد؛فضای سبز توضیح می دهد؛

رد اصفهان شده اند و به روستاهاى س

ل؟ل؟ل؟ل؟ل؟
ان زیکنزیکنان  کنانزیک
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تاشتمایشمایش گذاشت  ش گذ تگذاشما یش

...شد.شد... ش ر

هرچه م
مىشود
 مى شــ
نداردوط
این مسـ
مربوط

رشد این
 مى شو

گویا هیچ
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۷

 است!

۲در صفحه ۲ بخوانید

۵

متأسفانه در بسیارى از فرهنگ ها این عبارت غلط پذیرفته شده است 
که مردها گریه نمى کنند. این باور از نظر علمى اشــتباه بوده و فشار 
اجتماعى در این زمینه سبب مى شــود مردان در بروز احساسات خود 

دچار مشکل شده و این موضوع منجر...
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شیوه هاى قدیمى براى امر 
ازدواج پاسخگو نیست 

آخرین وضعیت لایحه تشکیل 
وزارت بازرگانى

خبرخوان
آخرین وضعیت
 شیوع جذام

تا پایان سال 1401 جمع تزایدى    ایسنا|
موارد ثبت شده جذام در کشــور به 11 هزار و 906 
مورد رسید که از آن میان 8986 مورد بهبود یافته، 
2503 مورد فوت شده، 411 مورد غایب از درمان، 
120 مورد مهاجرین افغــان و 6 مورد تحت درمان 
چند دارویى اعلام شــده اند که 4 نفر داراى ملیت 

ایرانى هستند. 

مردى به نام ناهید کیانى!
  ایسنا| پس از قهرمانــى تاریخى ناهید 
کیانى، بانوى ایرانى در مسابقات جهانى تکواندو، 
اتفاقى در پخــش تلویزیونــى رخ داد که به نظر 
مى رسد ضرورت تولید اثر موســیقایى جدید را به 
رخ کشــید. وقتى ناهید کیانى در مســابقه  فینال 
به مدال طلا رسید تلویزیون کشــورمان یکى از 
قطعه موسیقى هاى تولید شده متناسب با قهرمانى 
ورزشکار ملى پوش ایران را پخش کرد. اما نکته قابل 
توجه در متن ترانه این قطعه بود که خطاب آن به 
«مرد» فداکار و از خود گذشته اى بود که براى بالا 
بردن پرچم ایران در عرصه جهانى تلاش کرده و 

موفق شده است.

سهمیه سوخت، سوخت!
طبق گفته رانندگان تاکســى هاى    رکنا |
اینترنتى (اسنپ و تپ سى) ســهمیه بنزین آنها از 
بهمن ماه سال گذشــته تا به امروز پرداخت نشده 
است. مدیرعامل اتحادیه تاکسیرانى هاى شهرى 
کشور در این باره گفت: بنا به گفته وزارت نفت، در 
حال حاضر مشکلاتى براى این وزارتخانه با بانک 
مرکزى ایجاد شده است که باید حل و فصل شود تا 

مجوز پرداخت داده شود.

صف کشى عجیب
  فیلم نیوز| «اوپنهایمــر» فیلــم جدید 
«کریســتوفر نولان» با درجه  ســنى بزرگسال یا 
همان R اکران مى شود. نکته قابل توجه اینجاست 
که برخــى پلتفرم هاى ایرانى در صفحه اولشــان 
پوستر این فیلم را قرار داده  و نوشته اند به زودى آن 
را بارگذارى مى کنند. وقتى خود سینماهاى آمریکا 
براى تماشاى این فیلم درجه بندى سنى قرار داده، 
واقعاً چطــور مى شــود آن را از پلتفرم هاى ایرانى 

پخش کرد؟

چه خبر از سریال
 «سلمان فارسى»؟

تهیه کننده سریال «سلمان فارسى»    ایسنا|
به کارگردانى داود میرباقرى درباره این سریال بزرگ 
بیان کرد: این روزها تصویربردارى مربوط به اواخر 
بخش بیزانس در روایت این سریال همچنان ادامه 
دارد و بنا داریم قبل از تابســتان امســال کارهاى 
میدانى این بخش را به پایان برســانیم و بعد سراغ 
تصویربردارى ســکانس هاى مربــوط به بخش 

«ایران» خواهیم رفت.

یک گزیدگى ساده و مرگ 
محســن اســلام پور از    روزنامه ایران|
روستاى کریم کلا از توابع بخش لاله آباد بابل براثر 
گزیدگى که 2 ماه پیش اتفاق افتاده بود، جانش را 
از دســت داد. این گزیدگى بسیار کوچک در اندازه 
جوش روى بینى بود و او به پزشک مراجعه نکرد. 
این گزیدگى سبب شــد که چند روز بعد سیستم 
عصبى متوفى ضعیف و از دو هفته گذشته بیمارى 
وى حاد شود تا آنجا که دیگر نمى توانست حتى راه 
برود. وى در دو  هفته اخیر از نور و آب هم وحشت 
داشت و حتى نمى توانســت صورت خود را با آب 
بشوید. رفته رفته به طور کلى سیستم عصبى وى 
مختل شد و در نهایت تنها با صدا کردن افراد دیگر 

چشمانش را باز مى کرد. 

رئیس کمیسیون مشترك طرح جوانى جمعیت و حمایت 
از خانواده گفت: در یکى از مراکز همسریابى که زیر نظرم 
تشکیل شده بود، نزدیک به 500 ازدواج صورت گرفت که 

تنها یکى از این ازدواج ها منجر به طلاق شد.
امیرحسین بانکى پور فرد بیان کرد: قبلاً مدام مى گفتند 
مراکز همسریابى غیرقانونى است و مســیر قانونى نیز 
براى آن تعریف نشده بود. به همین دلیل در قانون جوانى 
جمعیت و حمایت از خانواده یکى از موارد مورد نظر، ایجاد 
مراکز قانونى همسریابى است. امروز شیوه هاى قدیمى که 
براى امر ازدواج در خانواده ها مرسوم بود و واسطه هایى 
براى ازدواج وجود داشــت، در شــهرهاى بزرگ دیگر 

پاسخگو نیست و نیاز داریم در شهرها، مراکز مورد اعتماد 
مردم در راستاى ازدواج ایجاد شود. 

نماینده مردم اصفهان در مجلس خاطرنشــان کرد: در 
گذشــته افراد و خانواده ها در محلات اکثــراً یکدیگر را 
مى شناختند و همین موجب مى شــد مسیر همسریابى 
آسان تر و روان شود. در حال حاضر در شهرهاى بزرگ، 
همسریابى سخت شده اســت، به دلیل همین تحولات 
زندگى در شــهرهاى بزرگ، مراکز همسریابى که مورد 
اعتماد مردم و از ســویى خانواده محور و  مشاور محور 
باشند، به عنوان یک نیاز شناسایى شده و در قانون جوانى 

جمعیت و حمایت از خانواده، پیش بینى شده است.

معاون پارلمانى رئیس جمهور دربــاره آخرین وضعیت 
لایحه تشــکیل وزارت بازرگانى گفت: دو فوریت این 
لایحه در صحن علنى مجلس به تصویب رســید و به 
کمیسیون ارجاع داده شــد. طى چندین جلسه بحث و 
بررسى در کمیسیون تغییراتى در لایحه تشکیل وزارت 
بازرگانى اعمال شده که دولت هم موافقت خود را با آن 

اعلام داشته است.
سید محمد حسینى با اشــاره به اینکه لایحه آماده در 
دستور کار قرار گرفتن صحن علنى مجلس است، ابراز 
امیدوارى کرد تا پس از تعطیــلات مجلس در اولویت 
نمایندگان قرار گیرد. به گفتــه  وى پس از تصویب این 

قانون وزیر بازرگانى به مجلس معرفى خواهد شد.
وى در پاسخ به اینکه با توجه به معرفى گزینه پیشنهادى 
دولت بــراى وزارت صمت، آیا احتمــال دارد که وزیر 
بازرگانى و یا وزارت بازرگانى منتفى شود، خاطر نشان 
کرد: خیر، تمرکز برنامه هاى آقاى على آبادى بر بخش 

صنایع و معادن است.
حســینى در پاســخ به اینکه آیا براى وزارت بازرگانى 
گزینه هایى مورد بررسى قرار گرفته گفت: بله، زمانى که 
تشکیل وزارت بازرگانى مطرح مى شود و مجلس هم در 
این زمینه همکارى کرده، طبیعى است در مراحل بعدى 

هم همکارى هایى صورت خواهد گرفت.

هــم اکنون ایــران در ســکوى اول دنیا از لحــاظ تنوع 
سنگ هاى تزیینى ایستاده است. اما موانع صادراتى و خام 
فروشى دو مشکل اصلى است که سنگى شده جلوى پاى 
صنعت سنگ ایران. این در حالى اســت که نگاه ملى به 
این صنعت در کنار رفع موانع قانونى و تســهیل صادرات 
مى تواند سهم ایران به عنوان یکى از غنى ترین کشورهاى 

جهان در زمینه منابع معدنى را افزایش دهد.
اما چالش هاى صنعت سنگ به خصوص در رابطه با سنگ 
تزیینى در ایران زیاد است؛ چالش هایى از جمله تحریم ها 
و همچنین تعارضات قانونى که صنعتگران این حوزه را با 
مشکلات جدى روبه رو کرده و باعث شده آنطور که باید و 
شاید نتوانیم از پتانسیل ها و معادن بى شمار سنگ تزیینى 

در راستاى صادرات غیر نفتى استفاده کنیم.
این درحالى است که به گفته رئیس سازمان نظام مهندسى 
معدن، ایران از لحاظ تنوع سنگ هاى تزیینى رتبه نخست 
و از لحاظ ذخایر در دنیا رتبه چهارم را دارد. آنطور که رضا 
بســتامى گفته: 7000 معدن داریم که از این تعداد 2200 

معدن مربوط به انواع سنگ هاى تزیینى است.
وى با اشاره به اینکه تنوع سنگ در کشور زیاد است، تصریح 
کرده: صنعت سنگ یک زنجیره کامل است که از تولید در 
معادن و فرآورى در کارخانه ها و بازاریابى، اینها باید با هم 
دیده شــود و اگر اینها را با هم نبینیم نمى توانیم به هدف 
نهایى برسیم در عین حال براى اینکه بیشتر ذخایر ما ذخایر 
عمیق هستند، حتماً باید از طریق روش هاى اکتشافى به 

تکمیل ذخایر سنگ در کشور بپردازیم.
اکنون در صنعت سنگ و معدن با مشکل نیروى متخصص 
و کارگرى و حوزه کارشناســى مواجه هستیم و به جز این 
موارد، در کشور اطلس جامعى در  خصوص سنگ نداریم 
که به روز باشــد، اطلس هایى که در حــال حاضر وجود 
دارند قدیمى اند و قابل اســتفاده نیستند، در حالى که باید 
اطلس سنگ به روز باشد و هر شــش ماه یک بار بتوانیم 

محصولاتى که در کشور وجود دارد را معرفى کنیم.
ماشین آلات فرسوده از دیگر چالش هایى است که تهدیدى 
براى معادن سنگ تزیینى شده است که از یک سو منجر 
به افزایش قیمت تمام شده محصول شده و از سوى دیگر 
ظرفیت تولید معادن را به شــدت کاهش داده اســت؛ در 
این زمینــه وزارت صمت مى تواند با تغییــر نگاه و انجام 
سیاستگذارى هاى جدید، اجازه واردات ماشین آلات معدنى 
که امکان تولید آنها در داخل کشور وجود ندارد را صادر کند.

اینها همه در حالى است که به گفته رئیس انجمن سنگ 
ایران، باتوجه به پتانسیل معادن قابل دسترس در کشور، 
قابلیت صادرات و ارزآورى سالیانه پنج میلیارد دلارى در 

صنعت سنگ تزیینى کشور وجود دارد.
بهرام شکورى با اشاره به اینکه بیش از 6000 واحد معدنى 
و فرآورى ســنگ تزیینى در کشــور وجود دارد که زمینه 
اشتغال به کار حدود 600 هزار نفر را به وجود آورده است 
گفته: سالیانه به طور متوسط 10 تا 11 میلیون تن سنگ 
تزیینى در کشور استخراج مى شود و میزان تولید هیچ گاه از 

15 میلیون تن فراتر نرفته است.
به گفته این مقام صنفى، عمده سهم فروش محصولات 
این صنعت در داخل کشور است و سالیانه به طور متوسط 
300 تا 350 دلار ارزآورى از محل صادرات داشته است، 
در حالى که ترکیه با دارا بودن ذخایر سنگ تزیینى همانند 

ایران و با تنوع سنگ کمتر سالیانه بیش از 3/2 میلیارد دلار 
از محل صادرات این محصول ارزآورى دارد.

اکنون اســتاندارد جهانى اســتخراج از ذخایــر 2 درصد، 
اما در کشــورمان نیم درصد اســت و چنانچه به این نرُم 
جهانى نزدیک شویم، اشتغالزایى براى حدود یک میلیون 
نفر در این حوزه دور از دســترس نیســت امــا حضور در 
بازارهاى صادراتــى ایجاب مى کند کــه در حوزه هاى 
معدن، بازاریابى و فــرآورى به ارتقــاى توانمندى هاى 
خــود بپردازیم و باید بدانیــم در کنار نیاز بــه نوآورى ها 
و تجهیزیــات نیازمند توســعه آموزش نیروى انســانى

 هستیم.

سنگ هاى بزرگ جلوى پاى صادرات سنگ تزیینى  موشک هایپرسونیک سپاه 
رونمایى شد 

  تسنیم| موشک هایپرســونیک «فتاح» 
با حضور آیت ا... رئیســى در نیروى هوافضاى سپاه 
پاسداران رونمایى شد. سر جنگى این موشک قابلیت 
مانور در همه جهات و دورانى را داراســت. نام این 
موشک توسط مقام معظم رهبرى انتخاب شده است. 
آبان سال 1401 بود که سردار حاجى زاده از ساخت 
یک موشک بالستیک هایپرسونیک خبر داد و گفت: 
این موشک سرعت بالایى دارد و در  جو و خارج از جو 
مى تواند  مانور دهد. وى خاطرنشان کرد: این موشک 
جدید  از همه سامانه هاى سپر موشکى عبور مى کند 
و فکر نمى کنم تا ده ها سال بعد هم فناورى پیدا شود 

که بتوان با آن مقابله کند. 

تنها زن اروپایى و محجبه 
کابینه «اردوغان» 

انتصــاب «ماه نور اوزدمیر    اعتماد آنلاین|
گوکتــاش» به ســمت وزارت خانــواده و خدمات 
اجتماعى در کابینه جدید اعلام شده توسط «رجب 
طیــب اردوغان»، رئیــس جمهور ترکیــه بازتاب 
گسترده اى در مطبوعات بلژیک داشت. گوکتاش در 
بروکسل، پایتخت بلژیک به دنیا آمده و قبلاً معاون 
پارلمان بروکسل بوده است. گوکتاش در سال 2009 
به عنوان نماینده پارلمان بروکســل انتخاب شد و 
اولین نماینده محجبه بلژیک بود. وى اتهامات ارامنه 
در مورد وقایع 1915 را به رسمیت نشناخته و در سال 
2015 به همین دلیل از حزب خود اخراج شد و بعداً از 

دنیاى سیاست در بلژیک خداحافظى کرد. 

تأیید تلویحى
  انتخاب| «ودانت پاتل»، معاون سخنگوى 
وزارت خارجه آمریکا در خصوص ادعاى «فایننشال 
تایمز» مبنى بر دیدار «رابرت مالى» با سفیر ایران در 
سازمان ملل درباره تبادل زندانیان آمریکایى گفت 
چیزى براى گفتن در این زمینه ندارد. پیش تر روزنامه 
انگلیسى «فایننشال تایمز» از قول دیپلمات ها نوشته 
بود: راب مالى، نماینده آمریکا در امور ایران، چندین 
بار با امیر سعید ایروانى، سفیر ایران در سازمان ملل 
که پیش از اعزام به نیویورك در ماه ســپتامبر، یکى 
از مقامات ارشد شوراى عالى امنیت ملى بود، دیدار 
کرده است. تصور مى شــود که این گفتگو ها اولین 
تماس مســتقیم بین مقامات آمریکایى و ایرانى از 
زمانى اســت که «دونالد ترامپ»، بحران را در سال 

2018 با خروج از برجام کلید زد.

کار چینى ها را بکنیم
حجت الاســلام حسین     دیده بان ایران |
جلالى، عضو کمیســیون فرهنگى مجلس گفت: 
باید توجه کنیم که هکرها در هر ســازمانى بتوانند 
ورود مى کنند؛ پس باید ببینیم کشورهایى که مورد 
حمله هکرها قرار نمى گیرند چکار مى کنند. هکرها تا 
به حال موفق به نفوذ به سیستم هاى چین نشده اند؛ 
چرا؟ چون چین اینترنت ملى دارد. باید اینترنت ایران 

مانند چین شود. 

آنقدرها هم چینى نیست!
   خبر آنلاین | با به پرواز درآمدن هواپیماى 
۹۱۹C و انجام اولین پرواز تجارى اش، چین پاســخ 
قاطعى بــه کمپانى هاى هواپیماســازى بوئینگ و 
ایربــاس داده و حالا مدعى یک پیــروزى تاریخى 
اســت. چین این هواپیما را اولین جت مســافربرى 
بزرگ داخلى خــود نامیده اســت. امــا CNN در 
گزارشى مدعى شده اســت که تقریباً 90 درصد از 
تأمین کنندگان قطعات اصلــى هواپیماى ۹۱۹C از 
آمریکاى شمالى و اروپا هســتند و تنها 10 درصد از 
این قطعات از چین و یا دیگر کشــورهاى آســیایى 
تأمین شــده اند! این در حالى است که رسانه  دولتى 
چین گفته که تنها 40 درصــد از اجزاى این هواپیما 

وارداتى هستند.

هر چه مواد غذایى گران تر شود بازار تقلب هم با آن همراه 
مى شود؛ از باقالى هایى که به جاى پسته در گزها تعبیه 
مى شــود تا آب میوه هایى که جز اسانس و شکر چیزى 

ندارد و طعم شیرین طبیعى و دلچسبى که باید را ندارد.
این مســئله در کنار عدم نظارت هاى مناسب در مسائل 
مربوط به تغذیه و بهداشــت غذایى باعث شده که شاهد 
رشد این قضایا باشــیم حالا چه محصولاتى که کنسرو 
مى شود و چه سبزیجات و میوه ها و... این چرخه متقلبانه 

گویا هیچوقت به پایان نخواهد رسید.
این اتفاق در مواردى مى افتد که تولیدکنندگان مواد غذایى 
در صدد یافتن راهى براى کاهش هزینه مواد اولیه مورد 
استفاده هستند تا بتوانند منافع مالى خود را افزایش دهند. 
اتفاقى که موجب شده در ســال هاى اخیر آمار تقلب در 

عرضه مواد غذایى افزایش قابل توجهى پیدا کند.
هرچند کارخانجات تولیدکننده مواد غذایى بدون حضور 

مسئول فنى، حق تولید هیچ محصولى را ندارند و مغایرت 
در فرمول ساخت محصولاتى که از وزارت بهداشت پروانه 
ساخت دریافت نموده اند، جرم تلقى شده و پیگرد قانونى 
دارد. اما رشد قارچ گونه مراکز ســنتى تولید مواد غذایى 

بدون دانش و فناورى، روى دیگر این سکه است.
همه موادغذایى عرضه شده در بازار، محصول کارخانجات 
معتبر نیستند و بسیارى از موادغذایى فله، در کارگاه ها و 

سوله هاى غیربهداشتى و بدون نظارت تولید مى شوند. 
مسعود نادرى، کارشناس ارشد مهندسى بهداشت محیط 
مى گوید: محصولات غذایى صنعتى در بسته بندى نهایى، 
نشان ســیب ســلامت، تاریخ تولید و مصرف، شرایط 
نگهدارى و نشانى تولید کننده را دارند. در فرایند تولید و 
توزیع آنها، کنترل بار میکروبى یکى از مراحل مهم به شمار 
مى رود. در این روش چنانچه ماده اى جایگزین ماده دیگر 
شود بر اساس استاندارد و زیر نظر کارشناسان است. اما 

محصولات سنتى و فله اى شرایط دیگرى دارند.

او به تقاضاى مشتریان و آماده سازى محصولات سنتى 
اشــاره دارد که بر اســاس قانون باید مواد غذایى سنتى 
در همان محل تولید، عرضه شــود. اما واحدى که جایى 
براى تولید ندارد، واضح اســت محصولاتش را از کارگاه 
دیگرى تهیه مى کند. به طورى که به وفور دیده شــده 
است در قسمت بار اتوبوس هاى مسافربرى، حجم زیادى 
از نان هاى سنتى و لبنیات منتقل و تحویل فروشگاه ها 
مى شود. همچنین سفارش شیرینى هاى خشک یا آش 
و هلیم که تحت شرایط غیربهداشتى، دماى نامناسب و 
همراه با آلودگى به مراکز پخش و فروش منتقل مى شود 

نیز تهدید سلامتى مشتریان را به دنبال دارد.
این در حالى است که گاهى تقلب در صنعت مواد غذایى 
مى تواند غیرواقعى بودن وزن آنها باشــد. یا اینکه درصد 
خلوص مواد عرضه شــده مانند گلاب یا قهوه، متفاوت 
از آنچه باشد که خریدار انتظار دارد. تقلب در ماهیت مواد 
غذایى نیز اتفاق مى افتد؛ فروش یک ماده غذایى به جاى 

ماده غذایى دیگر همانند عرضه پودر لوبیا سبز به جاى پودر 
پسته یا روغن و رنگ به جاى کره یا فروش پودر ماش به 
جاى فلفل، اما آنچه زنگ هشدار براى مصرف کنندگان 
است، استفاده از موادى است که مى تواند سلامتى مصرف 

کننده را تهدید کند.
مینو فراهانى، کارشناس ارشــد صنایع غذایى به ارزش 
بالاى برخى مواد غذایى و صرفه اقتصادى در تقلب آن 
از سوى تولیدکنندگان اشــاره دارد: «استفاده از گوشت 
غیر متعارف در برخى رستوران هاى بین راهى و همچنین 
تقلب در جنسیت گوشت دو نمونه از این روش ها است. 
افزودن پودر اســتخوان به فرآورده هاى گوشــتى مانند 
سوســیس و کالباس، مخلوط کردن با گوشت حیوانات 
ارزان قیمت، افزودن پودر خون به همبرگر و سوسیس و 
کالباس، افزودن مقدار زیاد مواد پر کننده به فرآورده هاى 
گوشتى، افزودن نیتریت و نیترات به مقدار بیش از حد براى 
جذابیت در رنگ گوشت، نمونه هایى از این تقلبات است.»

سالانه حدود 185  هزار تن و روزانه 500 تن پلاستیک در ایران تولید مى شود و 
بعضى منابع هم مصرف پلاستیک در ایران را روزانه بیش از 3000 تن و سالانه 

حدود یک میلیون تن عنوان کرده اند.
علت اینکه آمار دقیقى از تولید پلاستیک در ایران وجود ندارد به این خاطر است 
که این محصولات در کارگاه هاى به اصطلاح زیرپله اى تولید مى شــود و به 
درستى نمى توان گفت چه میزان از تولیدات، مربوط به کیسه پلاستیکى و چه 
میزان مربوط به ظروفى از این جنس اســت. آنچه مشخص است اینکه ایران 
دهمین مصرف کننده پلاستیک دنیاست و این مســئله مخاطره جدى براى 

محیط  زیست کشور به شمار مى رود. 
پلاســتیک ها به جزء لاینفک تمام مناظر طبیعى کشور تبدیل شده اند. همان 
پلاستیک هایى که از اتومبیل به بیرون پرتاب مى شــود و یا در جریان حضور 
در طبیعت رها مى شود از طریق باد در پاى بوته  ها یا لابه لاى شاخه درختان، 
باغ هاى پلاستیکى مى سازد که دستپخت مصرف بیش از حد پلاستیک توسط 
ما ایرانیان است. این باغ هاى پلاســتیکى نه فقط براى انسان مخاطره آفرین 
است بلکه زندگى تمام موجودات ســاکن در عرصه هاى طبیعى کشور را هم 

مختل مى کند.
در همین رابطه مدیر کل دفتر مدیریت پسماند سازمان حفاظت محیط زیست 
ضمن اشــاره به اینکه کیسه  هاى پلاســتیکى غالباً از جنس پلى  اتیلن یا پلى  
پروپیلن و به  صورت تک  لایه یا چند لایه اى هســتند گفته:  آیین نامه کاهش 
مصرف پلاستیک و میکروپلاستیک ها در 10 ماده تصویب شد و در ماده 2  آن، 

که  یکى از مهمترین مواد آیین نامه مذکور اســت، وزارت صمت مکلف است 
برنامه اى پنج ساله را تدوین کند تا سالانه 20 درصد از ظرفیت تولیدى کیسه اى 
پلاستیکى نازك با ضخامت کمتر از 25 میکرون با کیسه هاى زیست تخریب 

پذیر و یا سازگار با محیط زیست جایگزین شود.
مهدى خادم ثامنى درباره تأثیرات میکروپلاستیک ها بر محیط زیست توضیح 
داد: میکروپلاستیک ها آلاینده هاى نوپدید هســتند. در همین راستا، تولید و 
توزیع پلاســتیک هاى اکسا زیست تخریب پذیر از ســال 2016 در بسیارى از 
کشورها ممنوع شد چرا که در گذشــته تصور مى کردند این نوع پلاستیک ها 
قابلیت برگشت به محیط را دارند اما با تحقیقات بیشتر متوجه شدند که این نوع 
پلاستیک ها در معرض نور خورشید و گرما با شکسته شدن زنجیره هاى پلیمرى 

به میکروپلاستیک ها تبدیل مى شوند.
به گفته مدیرکل دفتر مدیریت پســماند ســازمان حفاظت محیط زیســت، 
کیسه هاى پلاستیکى  زیســت تخریب پذیر با اضافه شــدن یکسرى از مواد 
شیمیایى، توسط میکرو ارگانیسم هاى موجود در محیط  تجزیه مى شوند و به 

آب، دى اکسید کربن و مواد غیر مضر تبدیل خواهند شد.
خادم ثامنى با اشــاره به اینکه هنوز هیچگونه حدود مجاز براى آلاینده هاى 
میکروپلاســتیک ها در محیط هاى آب، خاك و هوا همچنین استاندارد ملى و 
یا بین المللى وجود ندارند؛ بنابراین، در حال حاضر نمى توان گفت چه مقدار از 
آلودگى هاى محیط زیستى ما را شامل مى شوند اظهار کرد: اما محققان براساس 
تحقیقات و پایش هاى انجام شده بین المللى معتقدند مقدار غلظت این آلاینده ها 
در منابع حیاتى در حال افزایش است و در واقع بررسى و نتایج اینگونه تحقیقات 

باعث شکل گیرى جلسات مقدماتى کنوانسیون پلاستیک شده است.
وى درباره آلودگى پلاســتیکى در ایران گفت: شــاید نتــوان از محصولات 
پلاســتیکى صرف نظر و یا جایگزینى براى آن انتخاب کرد اما باید اســتفاده 
از این محصولات بهینه و به صورت معقول باشــد تا به محیط زیست حداقل 

آسیب وارد شود.
تغییر الگوى استفاده ازکیسه هاى پلاســتیکى، استفاده از پاکت و کیسه هاى 
پارچه اى براى خرید، برنامه خرید کالاهایى با کمترین پلاستیک، فرهنگسازى 
از طریق رســانه ها، جلوگیرى دولت از خط تولید نایلکس و عرضه آن، ایجاد 
فضاى مناسب براى بازیافت از جمله مهمترین راهکارهایى است که مى توان 

در زمینه کاهش وکنترل مصرف پلاستیک به کار گرفت.

بازار تقلب داغ است 

لادن ایرانمنش

زیر پلاستیک دفن مى شویم!
خورشید کیایى

مریم محسنى

فروش پودر ماش به جاى فلفل! 
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علت کمبود شیرخشک در 
داروخانه هاى اصفهان

سردرگمى در قبال فرو نشست 
اصفهان

زاینده رود زنده مى ماند؟
سـرانجام پس از بیش از دوماه، جریان زاینده رود از 
شـب جمعه دوازدهم خردادماه کاهش پیدا کرد. در 
سـال جارى تا چهاردهم خردادمـاه آب به مدت 67 
روز براى کشاورزان رهاسازى شد که نسبت به مدت 
مشابه سال گذشته افزایش چشمگیرى داشته است. 
در این میان خروجى سد از ابتداى سال تاکنون تنها 
هشت روز و آن هم به علت آورد بین حوضه اى قطع 
شده، اما با این وجود در تمام روزهاى سال جارى آب 
با حجم هاى مختلف در رودخانه جارى بوده است. به 
نظر مى رسـد با توجه به بارش هاى مناسـب در کنار 
تکمیل طرح هاى انتقال آب تا پایان امسال، مى توان 
امید داشت تا وعده بزرگ جریان دائمى زاینده رود در 

کوتاه مدت محقق شود.

کوئیک آتش گرفت
سـخنگوى سـازمان آتش نشـانى و خدمـات ایمنى 
شـهردارى اصفهـان اظهار داشـت: در سـاعت 15 
و 24 دقیقـه روز 15 خـرداد یـک مـورد رؤیـت دود 
از داخـل سـوارى کوئیـک بـه سـامانه 125 سـتاد 
فرماندهـى آتش نشـانى اصفهـان اعلام شـد. وى 
افزود: بلافاصله اکیـپ امداد و اطفـا در محل وقوع 
حریق واقع در خیابان امـام رضا (ع) حاضر و آتش را 
قبل از توسعه مهار کردند. وى گفت: به احتمال زیاد 
علت این آتش سـوزى وجود ماده اشـتعالزا بر روى 
صندلى خودرو در معرض مستقیم نور خورشید بوده 

است.

ناپایدارى  تا پایان هفته
معاون توسـعه و پیـش بینـى اداره کل هواشناسـى 
اسـتان اصفهان از تـداوم ناپایدارى هـاى همرفتى 
در سـطح اسـتان تا پایان هفته جارى خبر داد. نوید 
حاجـى بابایـى اظهـار داشـت: شـدت ناپایدارى ها 
به طـور عمـده در سـاعات بعدازظهر و اوایل شـب 
و طـى روزهـاى چهارشـنبه و بـه ویـژه پنج شـنبه 
پیش بینى مى شـود. وى افزود: طى روز چهارشـنبه 
بارش هـاى رگبارى در نواحى شـمال غرب اسـتان 
و طى روز پنج شـنبه در بیشـتر مناطـق خواهد بود. 
به گفته وى طى روزهـاى پنج شـنبه و جمعه پیش 
رو دما بیـن 4 تا 7 درجه سلسـیوس کاهـش خواهد 

داشت.

سقوط زن50 ساله داخل چاه 
سـاعت 6 و 40 دقیقه روز 15 خرداد سـقوط زن 50 
سـاله به داخل چاه حدوداً 10 متـرى واقع در منطقه 
نـاژوان بـه سـتاد فرماندهى سـازمان آتش نشـانى 
اصفهان اعلام شـد. با تلاش زیاد آتش نشـانان زن 
حادثه دیده با مقدار زیاد آسـیب دیدگى از داخل چاه 
خارج شـد. این زن براى چیدن سـبزیجات به داخل 

این زمین رفته بود.

رشد خرید تضمینى گندم 
مدیر کل غلـه و خدمـات بازرگانى اسـتان اصفهان 
گفت: خرید گندم مازاد بر مصرف کشاورزان استان 
به صورت تضمینى در سال جارى در مقایسه با مدت 
مشابه پارسال 36 درصد رشـد داشته است. محسن 
ضیائى اظهار داشت: خرید تضمینى در این استان از 
ابتداى خردادماه از شـهر مهاباد شـروع شده است و 

تاپایان شهریور ماه ادامه دارد.

سقوط کودك 12 ساله از 
نورگیر

کودك 12 ساله از ارتفاع 12 مترى سقوط کرد. این 
حادثه که در خیابان سروش اتفاق افتاده بود ساعت 
11 و 7 دقیقـه روز 15 خـرداد بـه مرکـز فرماندهى 
عملیـات آتش نشـانى اصفهـان اعلام شـد. در این 
حادثـه یـک کـودك 12 سـاله از ارتفـاع نزدیک به 
12 متر از طبقه چهارم سـاختمان مسکونى از داخل 
نورگیـر به همکف سـقوط کـرد ودچـار مصدومیت

 شد.

سایه پنل هاى خورشیدى
 روى سر اصفهان 

معاون شهرســازى و معمارى شــهردارى اصفهان با 
بیان اینکه سیاست گذارى ســاخت و ساز را در مدیریت 
شهرى باید تغییر دهیم، تصریح کرد: اگر نقطه اى از شهر 
فرونشســت دارد در آن منطقه نباید ساخت و ساز جدید 
انجام شود و باید ارتفاعات ســاختمان را کم کنیم و در 
حقیقت در نقاطى که بحرانى است و احتمال تشدید اتفاق 
دارد، نباید ساخت و ســاز صورت گیرد و باید به نقاطى 

بازگشت که امکان ساخت و ساز وجود دارد.
وحید مهدویان ادامه داد: این کارى اســت که مدیریت 
شــهرى باید انجام دهد که هم مى تواند در طرح جامع 
شهرى دیده شــود و هم در جزو بند (ز) ماده 14 قانون 

مدیریت بحران و جزو تکالیف وزارت راه و شهرســازى 
است که تاکنون درخصوص فرونشست هیچ کارى نکرده 
اســت و براى همین همه ما اکنون در یک سردرگمى 
هستیم! مى دانیم کدام مناطق شهر فرونشست دارد اما 
نمى دانیم چه باید کرد زیرا وظایف هر بخش مشخص 
نیست. وى اظهار داشت: در شهردارى اصفهان مى دانیم 
کدام نقاط شهر و کدام ســاختمان هاى تاریخى و نوساز 
در معرض فرونشست است، مکاتبه هم کردیم اما چون 
مسئول مستقیم این مسئله شــهردارى نیست به نوعى 
خیلى نتوانستیم به جواب برســیم و در این میان مردم 

متضرر مى شوند.

معاون غذا و داروى دانشگاه علوم پزشکى اصفهان اظهار 
مى کند: در اصفهان کارخانه تولید شیرخشک نداریم و تمام 
شیرخشک هاى توزیع شده در سطح داروخانه ها، وارداتى 
از سه استان شــهرکرد، مشــهد و تهران است.محمود 
اعتبارى از توزیع سه نوع شیر خشک در سطح استان خبر 
داد و مى گوید: شیر خشک معمولى یا «رگولار» در حال 
حاضر در تمام داورخانه ها قابل دسترسى است اما از ابتداى 
تیرماه بر اساس ثبت مشخصات متقاضى عرضه مى شود.
اعتبارى با اشاره به «شیرخشک رژیمى» براى نوزادان 
و شــیرخواران داراى اختلالات گوارشى ادامه مى دهد: 
شیرخشک رژیمى در تعداد محدودى از داروخانه ها توزیع 

و متقاضیان مى توانند از داروخانه هاى شبانه روزى جوار 
بیمارســتان هاى تخصصى کودکان دریافت کنند.وى 
اضافه مى کند: «شیرخشــک متابولیک» براى کودکان 
مبتلا به بیمارى هاى خاص استفاده مى شود که خانواده ها 
با ثبت نام در سامانه بیمارى هاى نادر، شیرخشک براى 
آنها تأمین و به آدرس اعلام شــده آنها ارسال مى گردد.
اعتبارى افزود: شیر خشک هاى معمولى یا رگولار همگى 
تولید داخل هستند، این درحالى است که شیر خشک هاى 
رژیمى، هم از طریق تولیــد داخل و هم بصورت وارداتى 
تأمین مى شود و شیرخشک هاى متابولیک فقط وارداتى 

هستند.

سهم صفر گاوخونى از زاینده رود!

«معمارى بان» در موزه گرمابه علیقلى آقا

کاشت 5000 اصله نهال در فریدون شهر

نصف جهــان   روزنامه «اصفهان امروز» در شــماره 
شانزدهم خردادماه خود در گزارشى با عنوان «تیشه 
خشکســالى تالاب گاوخونى به ریشــه زمین هاى 
کشاورزى»، نوشته: «ســه ماه مانده به پایان سال 
آبى1402-1401جــدول منابــع و مصارف حوضه 
آبریز زاینده رود در حالى ابلاغ شده که نیاز آبى پهنه 
47 هزار هکتارى تالاب بین المللى گاوخونى نادیده 
گرفته شــد.» این روزنامه ادامه داده است: « بر پایه 
آمار سازمان هواشناسى از ابتداى سال آبى )مهرماه 
1401(تاکنون 1500میلیمتر در کوهرنگ سرشاخه 

اصلى حوضه آبریز زاینده رود بارندگى ثبت شده و در 
سایر زیر حوضه ها و رودخانه هایى که به زاینده رود 
مى ریزند به ویژه در غرب و جنوب استان نیز بارش 
ها مطلوب و حتى بالاتــر از میانگین دوره بلندمدت 
بوده اســت. با وجود این وزارت نیرو جدول منابع و 
مصارف این سال پربارش آبى را پس از گذشت 9 ماه 
در حالى تدوین و ابلاغ کرد که سهم تالاب بین المللى 
گاوخونى به عنوان حقابه دار اصلى حوضه زاینده رود از 
بیش از یک میلیارد و صد میلیون مترمکعب آورد پیش 

بینى شده در این سال، صفر است.»

نصف جهان   رئیس اداره هنرى ســازمان فرهنگى، 
اجتماعى و ورزشى شهردارى اصفهان از آغاز ثبت نام 
مدرسه تابستانى معمارى و کودك «معمارى بان» 
ویژه کودکان هفت تا 9 سال در موزه گرمابه علیقلى 
آقا خبر داد. «معمارى بان» داراى چند دوره اســت 
که در دوره اول 10 جلسه کارگاه آموزشى در مرکز 
آموزش حوزه هنرى واقع در خیابان آمادگاه برگزار 
مى شود و هم زمان با این دوره ها، گردشگرى شهرى 
براى جامعه هدف بر اســاس اهداف کارگاه نیز اجرا 

مى شود. 

ثبت نام این دوره از روز سه  شنبه شانزدهم خردادماه 
آغاز شده است و تا بیست  و هشــتم خردادماه ادامه 
دارد. علاقه مندان براى ثبت نام فرزندان خود در این 
دوره باید در ساعات ادارى به موزه گرمابه علیقلى آقا 
مراجعه کنند.  هزینه این دوره 300 هزار تومان در نظر 
گرفته شده است و در روزهاى یک شنبه و سه شنبه ها 
در سه سانس از ســاعت 8:00 تا 9:30 و سانس دوم 
9:45 تا 11:15 و سانس سوم 11:30 تا 13:00 برگزار 
مى شود. سقف کلاس ها 10 نفر و در صورت افزایش 

متقاضیان تا 15 نفر است.

نصف جهان  شــهردار فریدون شــهر اظهار کرد: با 
همکارى وزارت دفاع بیــش از 40 هزار اصله نهال 
سدروس و کاج نیگرا از شــمال کشور به نهالستان 
فریدون شــهر انتقال پیدا کرد تا شهردارى بتواند در 
سال هاى آینده عرصه هاى ســبز بیشترى را ایجاد 

کند.
ابراهیم باتوانى از کاشــت بیش از 5000 اصله نهال 
در سطح شهر طى سه ماه گذشــته خبر داد و افزود: 
نهالستان شهردارى فریدون شــهر با هزینه اى بالغ 
بر یــک میلیارد تومــان در حال راه اندازى اســت. 
وى خاطرنشان کرد: شــهردارى تلاش مى کند در 

فضاهاى سبز شهرى نهال هاى کم آب و سازگار با 
اقلیم و طبیعت شهر بکارد، بیشتر این نهال ها بومى 
شهر است که در نهالستانى در استان البرز تکثیر و به 

شهر بازگردانده شده است.
باتوانــى تصریــح کرد: دادســتانى و شــهردارى 
فریدون شــهر در چارچوب قوانین جارى کشــور 
همچون قانون هواى پاك، قانون حفظ و گسترش 
فضاى ســبز بــا برنامه ریزى منظم بــراى حفظ و 
گسترش فضاى سبز شهر و حوزه پیرامونى تلاش 
خواهند کرد و همراهى شهروندان از ملزومات اصلى 

براى رسیدن به نتیجه مطلوب است.

بى توجهى به تاریخ انقضاى محصولات!

گرم شدن هوا و بالا رفتن درجه حرارت از مسائلى است 
که باعث مى شود مواد غذایى بیشتر در معرض فساد 
قرار بگیرد. این در حالى اســت که متأسفانه گاهى نه 
فروشنده ها توجى به تاریخ انقضاى موادغذایى دارند 
و نه خریداران و این مســئله مى تواند سلامت خریدار 
را به شــدت به خطر بینــدازد و در خوش بینانه ترین 
حالت، باعث مسمومیت در اثر مصرف محصول تاریخ 

گذشته شود. 
اما راهکارهاى زیادى وجــود دارد که مى تواند از این 
اتفاقات جلوگیرى کند به عنوان نمونه؛ فروشــندگان 
ســوپرمارکت هاى بزرگ که به رایانه مجهز هستند و 
خوراکى آنها بارکد دارد، مى توانند مشــخصاتى مانند 
تاریخ انقضاى محصولات را هم در کنار سایر اطلاعات 

آن محصولات درج کنند. فروشــنده هاى مغازه هاى 
کوچک تر عرضه موادغذایى هم مى توانند محصولاتى 
که تاریخ انقضاى آنها نزدیک تر اســت، جلوتر و سایر 
محصولات را به ترتیب تاریخ انقضا پشــت ســر آنها 
بچینند تا خوراکى هایى که تاریخ انقضاى نزدیک ترى 

دارند، زودتر به فروش برسند. 
ضمن اینکه بهتر اســت تمام صاحبان فروشگاه هاى 
عرضه مواد غذایى به میزان فروش خود توجه داشته 
باشند و جنس مورد نیازشان را بر اساس میزان فروش 
تهیه کنند تا با مشکل فساد مواد غذایى در اثر گذشتن 
تاریخ مصرفشان روبه رو نشــوند. نکته دیگر هم این 
است که فروشــندگان باید محصولات تاریخ مصرف 
گذشته را از چرخه خرید خارج کنند تا خریداران هم به 

اشتباه آنها را در سبد خرید خود قرار ندهند.

آزادسازى مرحله دوم آب در رودخانه اناربار گلپایگان 
نصف جهــان  فرماندار گلپایگان از آزادسازى آب در 
رودخانه اناربار طى چند روز آینده خبر داد و تصریح 
کرد: در مرحله اول کــه آب در این رودخانه جارى 
شد رضایت کشاورزان و روســتاهاى پایین دست 
را به همراه داشت البته شــهرهاى دیگر هم از این 

آب منتفع شدند. 
با پیگیرى هایى که انجام دادیم شــاهد آزادسازى 
مرحلــه دوم آب در رودخانه اناربــار خواهیم بود. 

محمدرضا عسگریان یادآورشد: با توجه به ایراداتى 
که سند حق آبه دارد، امســال در خصوص تقسیم و 
توزیع آب جلسه اى با مسئول حوزه فلات مرکزى 
خواهیم داشت تا ســهم خود را در حوزه کشاورزى 
افزایش دهیم. کشور در شرایط سختى در حوزه آب 
به سر مى برد پس باید روش هاى سنتى در استفاده 
از آب را به صورت 100 درصدى کنار بگذاریم تا هدر 

رفت آن به حداقل برسد.

نگاه روز

 شهردار کاشان استیضاح و عزل شد
نصف جهان در یکصدوبیست وهشتمین جلسه رسمى 
شوراى اسلامى شهر کاشان که با موضوع رسیدگى 
به استیضاح شــهردار و تعیین سرپرست برگزار شد، 
با رأى اکثر اعضاى شــوراى اسلامى شهر کاشان، 

حسن بخشنده امنیه از شهردارى کاشان برکنار شد.
على هاشــمى طاهرى، رئیس شوراى اسلامى شهر 
کاشــان در پایان جلسه نشســت علنى این شورا و 
استیضاح شهردار گفت: حسن بخشــنده امنیه با 6 
رأى موافق، 2 رأى مخالف و یک رأى ممتنع اعضاى 

شوراى اسلامى شهر کاشان از سمت خود عزل شد.
حسن بخشنده امنیه که 21 ماه قبل به عنوان شهردار 
کاشان انتخاب شده بود، به دلیل قانع نشدن اعضاى 
شوراى اسلامى شــهر کاشــان با طرح 23 سوال 
سه شــنبه شــانزدهم خرداد با رأى حداکثرى عزل 
شد. پس از عزل شهردار، محمدرضا قنبرى، معاون 
خدمات شهرى شــهردارى کاشان با 9 رأى موافق، 
به عنوان سرپرســت انتخاب و در حضــور مدیران 

قسمت هاى مختلف شهردارى، معارفه شد.

مریم محسنى

گران اما با صرفــه. انرژى بى پایانى که بــراى اصفهان و 
روزهاى داغش یک رحمت راهگشا براى خشکسالى هاى 

پى در پى است. 
اگر چه خورشید در فلات ایران و به خصوص مرکز کشور و 
در استان اصفهان شاید فقط سه ماه از سال کم توان باشد و در 
سایر ماه  ها همواره عمود مى تابد و دریایى از انرژى را بر این 
سرزمین مى پاشد، اما تا اکنون به دلایل مختلف تنها به بعُد 
سوزان و داغ و گرماى آزاردهنده در اصفهان توجه کرده ایم.

این در حالى است که در بســیارى از شهرهاى جهان این 
انرژى به شکل فراوانى اســتفاده مى شود. شاهد این مدعا 
هم شــهر فرایبورگ در آلمان و یکى از خواهر خوانده هاى 
اصفهان اســت که هم  اکنون بیش از 2000 خانه دوستدار 
طبیعت در آن مستقر است و خورشــید نه  تنها هزینه هاى 
مصرف انرژى در این خانه ها را به صفر رســانده بلکه براى 
مردم شهر نیز منبع درآمد شده است. موضوعى که مى تواند 
الگویى براى شهرى مثل اصفهان باشد تا بیش از اینها در رنج 
کم آبى و آلودگى ناشى از اســتفاده از سوخت هاى فسیلى 

خاکستر نشود.
گرچه چند سالى هست که مدیریت شهرى اصفهان و برخى 
از ارگان ها مثل شرکت توزیع برق و برق منطقه اى در این 
راستا گام برداشته اند و نمى توان از این مسئله چشم پوشید 
اما میهمان شدن این انرژى پاك بر روى سقف خانه هاى 

اصفهانى ها با موانع و راه هاى نرفته زیادى روبه رو است. 
در حال حاضر اصفهان على رغم اینکه اســتانى خشک و 
نیمه خشکى محسوب شــده و میزان تابش خورشید در آن 
رقم هاى خوبى را نشــان مى دهد اما نتوانسته آنچنان که 
باید و شاید از ظرفیت انرژى خورشــیدى براى تولید برق 
استفاده کند و همچنان شــبکه اصلى تولید برق اصفهان 
وابسته به ســوخت هاى فسیلى اســت؛ مؤلفه اى که قطعاً 
تغییر در آن نه  تنها مى تواند خاموشى ها را کاهش دهد  بلکه 
مى تواند تضمینى براى تولید برق پاك و کاهش آلودگى در 

اصفهان باشد.
موضوعى که ایــن روزها در صدر خبرها قــرار گرفته و در 
تازه ترین خبرهاى منتشر شده از بالاترین مقام شهردارى 
اصفهان  این سخن به میان آمده که شهردارى از داوطلبانى 
که اقدام به نصب پنل هاى خورشــیدى بر روى ســقف

 خانه هایشان کنند حمایت خواهد کرد.
سیاست گذارى شــهردارى در این رابطه صرفه جویى در 
منابع انرژى است و آنطور که على قاسم زاده گفته: بر اساس 

برنامه ریزى انجام شــده، قرار است در یک برنامه 10 ساله 
برق فضاهاى در اختیار شهردارى از طریق پنل خورشیدى 

تأمین شود.
شــهردار اصفهان همچنین اعلام آمادگى کــرده که اگر 
شهروندان داوطلب شوند، امســال روى بام منازل دو هزار 
خانواده با مشارکت خودشان پنل خورشیدى نصب مى شود 
و در این راســتا با توجه به اینکه برق تولیدى حاصل از این 
پنل هاى خورشیدى پیش خرید مى شــود مى تواند براى 
خانواده ها از نظر اقتصادى در کوتاه مدت یک منبع درآمد 
پایدار باشــد. با این اوصاف قرار است، به هر خانواده اى که 
اعلام آمادگى کند، وام تشــویقى ارائه شــود تا بتواند پنل 

خورشیدى را خریدارى و نصب کند.
در این راستا همچنین افراد مى توانند از محل درآمد فروش 
برق تولیدى اقســاط وام خود را پرداخت کنند و بعد از صفر 
شــدن اقســاط وام یک درآمد پایدار براى خانواده کسب 
خواهد شد، اقدامى که نه تنها به نفع مردم خواهد بود بلکه 
کاهش آلودگى و کاهش اســتفاده از انرژى هاى فسیلى 
را هم به ارمغان خواهد آورد. موضوعــى که چندى پیش 
هم از سوى رئیس کمیسیون بهداشــت، محیط زیست و 
خدمات شهرى شوراى اسلامى شهر اصفهان عنوان شده 

بود.
سید امیر ســامع نیز با اشــاره به برنامه ریزى براى توسعه 

اســتفاده از انرژى پاك در اصفهان اعلام کرده بود که قرار 
است با پرداخت تســهیلات کم بهره، هر سال تعدادى از 
ساختمان هاى شــهر به صفحات انرژى خورشیدى مجهز 

شوند.
وى با بیان اینکه هنوز در این بخش راه نرفته زیادى داریم، 
گفت: اغلب تصور مى کنند بخش عمده بهینه سازى مربوط 
به تجهیزات اســت اما عمده آن مربوط به رفتارها و عادات 

ما است.
طرحى که سامع از آن خبر داده قرار است بر روى 56 هزار 
خانه در اســتان اعمال شــود؛ طرحى که به گفته رئیس 
کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهرى شوراى 
اسلامى شهر اصفهان در شهر اصفهان نیز اگر از 400 هزار 
واحد مســکونى ظرف 5 تا 6  ســال، 40 هزار خانه به آن 

بپیوندند، اتفاق قابل توجهى است.
پیش از این سامانه هاى برق خورشیدى کوچک در محدوده 
افزون بر 200 نقطه اصفهان و شهرستان هاى شرق اصفهان 
با ظرفیت بیش از 2600کیلو وات از ســوى شرکت توزیع 
برق اصفهان در قالب خرید تضمینى بهره بردارى شــده 
بود. طرح حمایتى که تنها شــامل گروه هاى کم برخوردار 
مى شد اما اکنون قرار است با ورود مدیریت شهرى و حمایت 
از آن مناطق بیشــترى از اصفهان زیر سایه این طرح قرار 

گرفته و به پنل هاى خورشیدى مجهز شوند. 

مبارزه با ملخ مراکشى که مراتع شهرستان سمیرم را مورد 
هجوم قرار داده اند، ادامــه دارد. در همین رابطه فرماندار 
شهرستان ســمیرم از زنبورداران و دامداران درخواست 
کرده کلونى ها و دام هاى خود را از مزارع خارج کنند تا از 
سم پاشى هاى گسترده که قرار بود از دیروز سه شنبه آغاز 

شود در امان باشند.
روز 14 خرداد جهاد کشــاورزى شهرستان سمیرم اعلام 
کرد که مراتع جنوب این شهرســتان در حجم بالا مورد 
هجوم ملخ مراکشى قرار گرفته است به طورى که در هر 
متر مربع 50 ملخ مشاهده مى شود. اولین گزارش ها نیز 
حاکى از هجوم ملخ مراکشى به اراضى و مراتع روستاهاى 
چهار راه و ســادات آباد واقع در بخش پادناى شهرستان 

سمیرم بود.

 رئیس اداره منابع طبیعى و آبخیزدارى شهرستان سمیرم 
گفته بالغ بر 300 هکتار از اراضــى و مراتع این خطه در 

روزهاى اخیر هدف حمله ملخ قرار گرفته است.
از همان ابتدا عملیات مبارزه با آفت از طریق ســم پاشى 
توسط تیم مدیریت حفظ نباتات جهاد کشاورزى آغاز شد 
اما چون هجوم ملخ ها وسیع است از امکانات استانى نیز 
براى مبارزه استفاده مى شود اگر چه اصغر هدایت فرماندار 
سمیرم خواســته دیگرى هم در این زمینه دارد: «انتظار 
داریم اســتان چهارمحال و بختیارى هم به میدان بیاید، 
چراکه ملخ هاى مراکشى از مراتع استان چهارمحال وارد 

مراتع سمیرم شدند.» 
مهم آن که منصور شیشــه فروش، مدیــر کل مدیریت 
بحران استان اصفهان هم تأیید کرده است که این آفت از 
سمت اراضى مجاور در شهرستان لردگان چهار محال و 

بختیارى وارد استان اصفهان شده است.
در همیــن حال هماهنگى هــاى اولیــه  لازم از طریق 
فرماندارى و ســازمان جهاد کشــاورزى بــراى تأمین 
نیازهاى مربوط با مبــارزه از جمله تأمین آب و ســموم 
دســتگاه هاى ســم پاش به عمل آمده اســت اما به هر 
روى مهمتریــن موضــوع در هجــوم ملخ به ســمیرم 
این اســت که در صورت ورود این حشــرات به مزارع، 
کشــت هاى دیم و گندم و جو تحت تأثیر قرار مى گیرد 
و به همین دلیل بیشــترین تلاش در مبــارزه با ملخ ها 
در راســتاى کاهش خســارت هاى احتمالــى به مزارع 
خواهد بــود. مدیر کل مدیریت بحران اســتان اصفهان 
هم خواســتار این شــده که ملخ ها قبل از رســیدن به 
مزارع و بروز خســارت به محصولات کشاورزى کنترل 

شوند.

مدیرعامل ســازمان پارك ها و فضاى سبز شهردارى 
با اشاره به قطع شــدن تعدادى از درختان خطرآفرین 
در ســطح شــهر گفت: این درختان در سطح مناطق 
پانزده گانه و سایر مدیریت ها بر اساس مجوز صادره در 

سال گذشته، قطع شد. 
مجید عرفان منش افزود: درختان قطع شــده شامل 
444 اصله درختان نارون و وسک، 213 اصله سپیدار، 
63 اصله درخت تــوت، 43 اصله درخــت چنار و 35 
اصله درخــت بید بوده اســت. وى تصریح کرد: قطع 
ســایر گونه ها به تعداد کم و موردى و به دلایلى مانند 
تصادفات رانندگى یا انحراف درخت و تداخل با مسیر 

تردد انجام شده است.
وى خاطرنشــان کرد: مهمترین دلایل قطع درختان 

وســک و نارون، پوسیدگى شــدید تنه و دستک ها، 
آسیب بر اثر طغیان سوســک چوب خوار در سال هاى 
گذشته، شکستگى تنه و ترك هاى عمیق در آن بوده

 است.
عرفان منش با اشاره به اینکه کهولت سن، رسیدن به 

پایان سن فیزیولوژیک و پوسیدگى شدید تنه و طوقه 
دلیل قطع درختان سپیدار است، اضافه کرد: درختان 
توت نیز به دلیل خارج شدن ریشه درخت از بستر کشت 

و انحراف به سمت مسیر تردد قطع شده است.
وى با اشــاره به دلایل قطع درختان چنــار گفت: در 
بســیارى از موارد به دلیل پوك شــدن داخــل تنه و 
ترك هاى عمیق در تنه در اثر کهولت سن یا آلودگى 
شدید به بیمارى فتیله نارنجى تحت تأثیر تنش هاى 

خشکى سال هاى گذشته انجام شده است.
مدیرعامل ســازمان پارك ها و فضاى سبز شهردارى 
اصفهان افزود: قطع درختان بید نیز به دلیل پوك شدن 
داخل تنه در اثر کهولت سن و آسیب بر اثر بحران کم 

آبى سال هاى اخیر یا شکستگى تنه بوده است.

دلیل قطع 800 درخت در شهر اصفهان

صف آرایى مقابل هجوم ملخ ها به سمیرم

دریا قدرتى پور

آرمان کیانى
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طبق آخرین گفته هاى وزارت ارتباطات و فناورى اطلاعات موضوع تغییر 
ساعت خودکار شاید در بالاى 90 درصد گوشى ها انجام شده باشد؛ اما براى 
برخى از مدل هاى گوشى مانند سامســونگ هنوز این اتفاق رخ نداده که در 

حال رایزنى هستند و یک به یک در حال انجام است.
اردیبهشت سال 1401 با تصویب مجلس اعلام شد ساعت 
رسمى کشــور از ســال 1402 تغییر نمى کند، اما با وجود 

اینکه از قبل اعلام شــده بود، با تغییر سال دیگر 
ساعت هاى تغییر نمى کنند، برخى کاربران از ابتداى فروردین اعلام 
کردند ساعت هاى گوشى، تبلت و وسایل الکترونیکى آن ها به طور 

خودکار یک ساعت به جلو کشیده شده است.
اگرچه در همان روز هاى نخستین وقوع این موضوع سازمان ها و 
مسئولان اعلام کردند که پیگیرى ها براى عدم تغییر ساعت ها از 
ماه هاى قبل انجام شــده و همچنان هم اقداماتى براى رفع این 
مشکل انجام مى شود، اما برخى کاربران با گذشت حدود سه ماه با 

این مسئله روبه رو هستند. 
البته وزیر ارتباطات و فناورى اطلاعات چندى پیش درباره 

این مسئله به ایسنا اعلام کرد با مشاهده مراجعى که ساعت 
را اعلام مى کند مى توان فهمید از شهریور سال گذشته 
سایت هاى خود را به روز کرده اند که از ابتداى فروردین 

در ایران تغییر ساعت انجام نخواهد شد.
طبق گفته وزیر ارتباطات بعضى از شرکت هاى بین المللى مانند مایکروسافت 
به روزرســانى نکرده بودند، چون آن ها هم از مراجع جهانى اطلاعات خود را 
بر مى دارند و آن ها مکاتبات لازم را که به صورت ایمیل است، انجام داده اند؛ 
درباره گوشــى ها همان ثانیه اول در بخش زیادى از گوشى ها نزدیک به 90 
درصد این تغییر اعمال نشد و ســاعت تغییر نکرد، اما در بعضى از گوشى ها 
این اتفاق افتاد که دلیل آن هم به خود گوشى بازمى گردد؛ 
چون سال ها به شــکل اتوماتیک و با فناورى موجود روى 
گوشى، بحث تغییر ساعت در آن پیش بینى شده بود و این 
نیازمند به روزرسانى خود نرم افزار گوشى است که این اجازه 

را به کاربر بدهد.
زارع پور اعلام کرده که بررســى و پیگیرى این موضوع از 
همان ابتدا شروع شده و مشکل در بعضى گوشى ها حل و 

هماهنگى لازم انجام شد. 
زارع پور اواخــر فروردین گفت، اما هنــوز در بعضى از 
مدل هاى گوشــى مانند سامسونگ و شــیائومى این 
مشــکل وجود دارد؛ همکاران او در حــال پیگیرى این 
مســئله در تعامل با وزارت صمت و وزارت امور خارجه

 هستند.

 شرکت سامسونگ طى همکارى با مجله معروف Dezeen که یک مجله 
فعال در حوزه طراحى و معمارى شناخته مى شود، چالش مسابقه جهانى طراحى 

را با هدف شناخت و معرفى هر چه بیشتر ارزش پایدارى برگزار مى کند.
چالش Re:Create Design که براى برندگان خود مجموع 
جوایزى به ارزش 18 هزار پوند را در نظر گرفته است، طى 
فراخوانى از علاقه مندان در سراسر جهان خواسته تا ایده هاى 
خلاقه خود را در حوزه موضوع هایى نظیر بازمصرف، بازیافت 
و استفاده مجدد دستگاه هاى قدیمى سامســونگ و عناصر آن به این مسابقه 
بفرستند.چالش Re:Create Design با این رویکرد برگزار مى شود که تلاش ها 
و برنامه هاى مستمر سامسونگ براى پایدارتر کردن محصولات و سرویس هاى 
این شرکت را نشان دهد. در این چالش، شرکت کنندگان راهکارهاى نوآورانه اى 
را براى استفاده مجدد از دستگاه هاى قدیمى یا مواد قابل بازیافت براى تبدیل آنها 
به محصولاتى جدید ارائه خواهند کرد. در واقع شرکت کنندگان راهکارهایى را 

ارئه خواهند داد که براى سیاره زمین و ساکنان آن مفید باشد.
سامسونگ طى سال هاى گذشته در این حوزه طرح هاى زیادى را به اجرا درآورده 
و توانسته علاوه بر این که به مردم و شهروندان جوامع مختلف کمک کند، گام 

بزرگى را براى حفظ سیاره زمین و محیط زیست آن بردارد.
طرح EYELIKE یکى از این طرح هاى سامسونگ محسوب مى شود که 
به واسطه آن امکان تبدیل گوشى هاى قدیمى و بدون استفاده گلکسى به 

دوربین هاى تشخیص پزشــکى EYELIKE Fundus فراهم شده است. 
متخصصان پزشک و غیرپزشک توانستند از این طرح براى غربالگرى بیمارانى 

که احتمال نابینایى آنها وجود داشت، استفاده کنند.
همچنین سامسونگ در ساخت جدیدترین گوشــى هاى گلکسى خود نیز از 
پلاستیک هاى بازیافت شده و تورهاى ماهى گیرى رها شده در اقیانوس استفاده 
کرده است. ضمن این که کنترل از راه دور SolarCell این شرکت نیز به گونه اى 
طراحى شــده که بدون باترى و با جذب نور کار مى کند و در ساخت آن از مواد 

بازیافتى استفاده شده است.
تمام آثارى که شــرکت کنندگان به این چالش ارسال مى کنند، در بخش هاى 
مختلف با 4 معیار اصلى شامل نوآورى (بررسى اصالت ایده)، حل مساله (ارائه 
راهکار براى بهبود زندگى مردم)، تاثیر اجتماعى و زیســت محیطى (ارزیابى 
تاثیرات مثبت ایده بر سیاره زمین و ســاکنان) و طراحى انسان محور (تطابق 
ایده با فلســفه طراحى سامســونگ و سبک زندگى 
مصرف کنندگان محصولات این شرکت) مورد 
ارزیابى قرار مى گیرند. . فرد یا تیمى که رتبه 
نخست را از آن خود کند، جایزه بزرگ 10 
هزار پوندى را دریافت خواهد کرد. به دو نفر 
دوم نیز هر کدام جایزه نقدى 4 هزار پوندى 

اعطا خواهد شد.

چگونه دماى CPU کامپیوتر را بررسى کنیم 

جیمیل سریع تر شد

فراخوان بزرگ سامسونگ براى حفظ سیاره زمین مشکل عدم تغییر خودکار ساعت گوشى ها حل شد؟

آیا تا به حال کامپیوتر شــما بیش از حد داغ شده است؟ 
به طورى که تصــور کنید هر لحظه احتمال ســوختن 
مدارها و پلاستیک بدنه وجود دارد؟ اگر همیشه دماى 
CPU کامپیوتر خود را زیر نظر داشته 

باشــید، مى توانید جلوى این اتفاق 
را بگیرید. درســت مثل چک کردن 
روغن موتور اتومبیــل که پیش از هر 
سفرى واجب اســت، چک کردن دماى ســى پى یو 

کامپیوتر را هم باید جدى بگیرید.
این درحالى است که بسیارى از کاربران توجه زیادى به 
این موضوع ندارند و وقتى متوجه اهمیت آن مى شوند 
که کار از کار گذشته و باید مبلغ هنگفتى را خرج خرید 

یک سى پى یو جدید کنند.
وقتى دماى کامپیوتر شما بیش از حد بالا برود، مى تواند 
به پردازنده مرکزى آن آسیب بزند. بنابراین مهم است 
که حتماً یک نرم افزار نظارت کننده دما را روى کامپیوتر 
خود نصب کنید. با استفاده از آن ها شما مى توانید همیشه 
دماى سى پى یو سیســتم خود را زیرنظر بگیرید و در 
مواقعى که بیش از حد داغ شد، فوراً براى خنک کردن 
آن اقدام کنید. اگر نمى دانید چگونه باید این کار را انجام 
دهید، ما در اینجا به صورت تصویرى به شــما آموزش 

خواهیم داد.
در حالــى کــه Task Manager وینــدوز اطلاعات 
ارزشــمندى از عملکرد پردازنده مثل سرعت و میزان 
اســتفاده از آن را به نمایــش مى گذارد، امــا نمى تواند 
دماى آن را نشان دهد. خوشبختانه تمام پردازنده هاى 
کامپیوتر از یک سنسور دماى دیجیتالى برخوردارند که 
با نصب یک برنامه، به شــما اجازه بررسى دماى آن را 

مى دهند.
نرم افزارهاى رایگان زیادى براى این کار وجود دارد. از 
محبوب ترین این برنامه ها مى توانیم به Core Temp و 

NZXT’s CAM و یا HWiINFO اشاره کنیم. 

وقتى پردازنده در حالت استراحت است، باید دمایى در 
حدود 50 درجه سانتى گراد داشته باشد. اما وقتى فشار 
بیشترى به آن وارد مى شــود و پردازش سنگینى مثل 
اجراى بازى، رندر یک ویدیو یا غیره را انجام مى دهد، 

نتیجه پردازنده نیازمند توان بیشــترى بوده و در 
ر حرارت بیشترى را هم تولید خواهد کرد.  د
 CPU چنین مواقعى شــما باید دماى
کامپیوتر خود را زیر نظر داشــته باشید 
و مطمئن باشــید که به حد کافى خنک 

است.
CPU مغز کامپیوتر شما است و اگر بیش 

از حد داغ باشــد، مى تواند به ســخت افزار 
سیستم آســیب بزند، عملکرد آن را کند کند 

و در نهایت عمر مفید کامپیوتر شــما را بکاهد. 
شما باید دماى سیستم خود را حتى وقتى که زیر 

بار پردازش هاى سنگین اســت هم زیر 80 درجه 
نگه دارید. البته اســتثناهایى هــم در اینجا وجود 
دارد. به طور مثال اکثر لــپ تاپ هاى گیمینگ از 

پردازنده هایى برخوردارند که با دماى بالاترى مثل 90 
درجه کار مى کنند. دماى برخى از پردازنده هاى شرکت 

AMD نیز حتى از 95 درجه هم فراتر مى رود.

اساسا وقتى پردازش هاى ســنگینى را روى کامپیوتر 
خود مثل بازى کردن یا رندر یک ویدیو انجام مى دهید، 
فشــار زیادى به CPU وارد مى شــود و دماى آن بالا 

خواهد رفت.
 اما اگر حتى در زمان بلااستفاده بودن کامپیوتر هم دماى 
پردازنده بیش از حد بالا بود، دلایل زیر مى تواند موجب 

داغ بودن بیش از حد  آن باشد:

اورکلاکینگ:
 اگر پردازنده خود را اورکلاك کرده باشــید، براى ارائه 
توان بیشتر، حرارت بیشــترى را هم تولید خواهد کرد. 
این حرارت بیش از حد مى تواند منجر به افزایش دماى 
استاندارد شود. به خصوص اگر روى کیس کامپیوتر خود 

سیستم خنک کننده خوبى را نصب نکرده باشید.

گرد و غبار: 
گرد و غبار مى تواند جلوى گردش هوا در کامپیوتر شما 
را بگیرد و منجر به داغ شدن قطعات آن شود. وقتى روى 
فن ها و سینى حرارتى سیســتم را گرد و خاك پوشانده 

باشد، نمى تواند به خوبى هوا را به گردش دربیاورد.

خنک کنندگى ناکافى:
 اگر سیستم خنک کننده سیستم شما ناکافى باشد (مثلاً  
فن خراب شــده و یا خاك روى هیت ســینک نشسته 
اســت)، این مى تواند باعث افزایش دماى ســى پى یو 
سیستم شما شــود. یک سیســتم خنک کننده ضعیف 
هم نمى تواند به خوبى گرماى تولید شــده را به خارج از 
سیستم هدایت کند و در نتیجه باعث افزایش دما خواهد

 شد.

دماى بالاى محیط:  
اگر کامپیوتر شــما در محیط بیش از حد گرم باشــد، 
این روى دماى داخل کیس آن نیــز تأثیرگذار خواهد 

بود. 
کامپیوترهایى که مستقیما جلوى نور آفتاب یا اتاق هایى 
با سیستم تهویه ضعیف قرار مى گیرند، با مشکل دماى 

سى پى یو دست و پنجه نرم مى کنند.

مشکلات نرم افزارى: 
گاهى اوقات، باگ هاى نرم افزارى باعث بروز مشکلاتى 
مثل داغ شــدن بیش از حد CPU مى شــوند. اجراى 
برنامه هاى زیاد در کنار هم و یا بروز نبودن درایورها هم 

مى تواند چنین مشکلى را به وجود بیاورد.

حالا که دلایل بالا بودن دماى پردازنده کامپیوتر خود 
را فهمیده اید، وقت آن رســیده که با چندین راهکار آن 

را خنک تر کنید:

پاك کردن داخل کیس کامپیوتر: 
پاك کردن گرد و خاك از داخل کیس کامپیوتر مى تواند 
باعث افزایش توان مقابله آن با دما باشد. شما باید فن ها 

و سینى حرارتى را هم به خوبى تمیز کنید.

ارتقاى سیستم خنک کننده: 
افزایش ســایز فن یا اضافه کردن یک فن سریع تر و یا 
استفاده از سیستم هاى خنک کننده مایع اثر مثبت بسیار 

زیادى روى دفع حرارت از داخل کامپیوتر مى گذارند.

بازگردانى سرعت کلاك پیش فرض: 
اگر پردازنده سیستم خود را اورکلاك کرده اید، این مى تواند 
باعث مصرف انرژى بیشتر و در نتیجه ایجاد حرارت بیشتر 
شود. بازگردانید سرعت کلاك به مقدار پیش فرض، یکى 

از سریع ترین راه هاى کاهش دماى سیستم است.

بهبود محیط کار: 
مطمئن شوید که کامپیوتر شــما در مکان مناسبى قرار 

گرفته و مستقیماً  در جلوى نور آفتاب نیست. 

نظارت نرم افزارى: 
بسیارى از نرم افزارهاى بلااســتفاده باز شده از سطح 
سیستم را ببندید تا به کاهش مصرف سى پى یو و پایین 

آوردن دماى آن کمک کنید.

دو روش فنى وجود دارند که از طریق آن ها مى توانید 
رمز هاى عبور خود را از آیفون بازیابى کنید. راه اول 
فقط استفاده از سیرى است. روش 
دوم این است که رمز هاى عبور 
خود را در برنامه تنظیمات آیفون 
پیدا کنید و از آن جایى که همیشه 
مى توانید به تنظیمات خود دسترسى داشته باشید، 
این مطمئن ترین راه براى یافتن رمز هاى عبور است.
نحوه انجام این کار به این شــکل اســت: برنامه 
تنظیمــات را در آیفــون خــود باز کنیــد. گزینه 
passwords را انتخاب کنید. اگر از iOS 13.1 یا 

 Passwords نسخه قبلى استفاده مى کنید، گزینه
 Website & App و ســپس & Accounts

Passwords را انتخاب کنید. پیــن   یا رمز عبور 

 TouchID یا FaceID قفل آیفون را وارد کنید. اگر
را فعال کنید، باید از آن ها در این جا اســتفاده کنید. 
لیستى از تمام حساب هاى ذخیره شده در آیفون خود 
به ترتیب حروف الفبا دریافت خواهید کرد. روى یک 
حساب کاربرى کلیک کنید تا جزئیات آن از جمله 
نام کاربرى و رمز عبور ذخیره شده را مشاهده کنید. 
لیست رمز هاى عبور شما داراى یک بررسى کننده 
امنیتى داخلى است. اگر اطلاعاتى دارید که براى هر 
وب سایت یا سرویسى ذخیره شده است که نقض 
اخیر داده یا فعالیت غیرمعمول را گزارش کرده است، 
جست و جوگر امنیتى به شما هشدار مى دهد و به شما 

توصیه مى کند هر رمز عبور مربوطه را تغییر دهید.
رمز هــاى عبــور را ویرایش و حذف کنیــد. براى 
ویرایش، روى دکمه ویرایش در بالا سمت راست 
کلیک کنید. روى نوار رمز عبور ضربه بزنید، سپس 

رمز عبور جدید خود را وارد کنید.
 براى حذف اطلاعات کاربرى ذخیره شــده، روى 
دکمــه Delete Password در پاییــن صفحه 
 Delete کلیک کنید. براى تایید دوباره روى دکمه

کلیک کنید.

مؤسســه  CIRP دلیل اصلى مهاجرت کاربران 
اندروید به آیفون هاى اپل را فاش کرده و نتیجه 

آن چیزى نیست که فکرش را مى کردیم.
 CIRP مؤسســه  تحقیقاتــى
چند هفته پیش در گزارشــى 
اختصاصى ادعا کرد مهاجرت 
کاربران اندروید به آیفون هاى 
اپل همچنان ادامه دارد. آن گزارش نشان مى داد 
برخلاف سال هاى گذشته، تعداد افرادى که در 
ســال 2022 براى اولین بار آیفون خریدند رشد 

کرده است.
CIRP در گزارشى جدید از عامل اصلى مهاجرت 

کاربران اندروید به آیفون پرده برداشــته است. 
مطابــق داده هاى ایــن مؤسســه، دلیل اصلى 
مهاجرت کاربران، مشــکلاتى است که آن ها با 
گوشى اندرویدى خود داشــته اند. کمى بیشتر از 
نصف کسانى که در نظرسنجى CIRP شرکت 
کردند از مشکلات شان با گوشى هاى اندرویدى 

گفتند.
مشکلات کاربران با گوشى هاى اندرویدى غالبا 
به قدیمى شدن دستگاه و نیاز به تعمیر برمى گردد. 
همچنین شمارى از کاربران گفته اند گوشى هاى 
اندرویدى یک سرى نقص ها دارند و این موضوع 
روى تجربه  کاربرى آن ها اثر منفى گذاشته است.

با این حال به طور کلى تعــداد زیادى از کاربران 
به این دلیل سراغ آیفون رفته اند که گوشى شان 

قدیمى بوده و به دستگاهى جدید نیاز داشتند.
بالغ بر 26 درصــد از خریداران آیفــون به دلیل 
قابلیت هاى جدید سراغ گوشى هاى اپل رفته اند. 
دلیل 15 درصد از آن ها هزینه  نهایى دســتگاه 
بوده و 6 درصد از افراد به دلیل برقرارى ارتباط با 

اطرافیان شان آیفون خریده اند.

پوش نوتیفیکیشن ها یکى از انواع نسبتاً آزاردهنده  
اعلان ها بوده که بســیارى از اپلیکیشن ها از آن 
استفاده مى کنند اما خوشبختانه 
شما در سیســتم عامل ویندوز 
11 مى توانید ایــن اعلان ها 
را فعــال یــا غیرفعــال کنید. 
حالا مایکروســافت قصد دارد در به روزرســانى 
بعدى ویندوز 11 این ویژگى را بهبود ببخشد. در 
به روزرسانى بعدى ویندوز 11 اگر شما براى مدتى 
طولانى اعلان هاى یک اپلیکیشن خاص را نادیده 

بگیرید، سیستم  از شما مجوز غیرفعال کردن کامل 
اعلان هاى این اپلیکیشن را درخواست خواهد کرد. 
البته این ویژگى تنها باعث خواهد شد که اعلان ها 
روى صفحه ى اصلى نمایش داده نشــوند و شما 
کماکان در بخش مرکز اعلان ها  به آن ها دسترسى 

خواهید داشت. 
در حال حاضر این ویژگى براى کاربران برنامه  ویندوز 
اینسایدر عرضه شده اما انتظار مى رود که در چند ماه 
آینده شاهد ارائه   آن براى تمامى کاربران ویندوز 11 

باشیم.

نحوه بازیابى رمز عبور خود در آیفون

عامل اصلى مهاجرت کاربران اندروید به آیفون 

ویندوز 11 اعلان هاى بى اهمیت را متوقف مى کند

گــوگل اعلام کــرد جســتجوى 
یــک ایمیــل قدیمــى حــاوى 
دستورالعمل هایى از طرف رئیس، 
نشانى دوست یا شماره جوایز خطوط 

هوایى شما بسیار آسان تر مى شود.
این غــول جســتجوى اینترنتــى، از انجــام یک 
به روزرسانى هوش مصنوعى براى جیمیل خبر داد و 
اعلام کرد ظرف 15 روز آینده، کاربران نهایى، هنگام 

جستجوى ایمیل هاى دریافتى خود، "نتایج برتر" را 
مشاهده خواهند کرد که در بالاى بخش "همه نتایج" 
نشان داده مى شــود. بخش جدید توسط مدل هاى 
یادگیرى ماشــین گوگل ارائه مى شــود که عبارت 
جستجو، جدیدترین ایمیل ها و سایر عوامل مرتبط را 
تجزیه و تحلیل مى کند تا مشخص کند کدام پیام ها، 

بهترین تطبیق را با درخواست جستجو دارند.
پس از اعلام سیاست جدید گوگل درباره حساب هاى 

جى میل غیرفعال، این جدیدترین تغییر استراتژیک 
براى سرویس ایمیل این شــرکت است. گوگل در 
ماه مه اعلام کرد حســاب هایى که به مدت دو سال 
استفاده نشــده اند، به همراه محتوا و داده موجود در 
آنها حذف خواهند شد. گوگل در فوریه، عرضه رابط 
کاربرى جدید جى میل براى همه کاربران را تکمیل 
کرد که شامل یک بازطراحى و تاکید این شرکت بر 

ابزارهاى بهره ورى دیگر بود.

قابلیت یادآور تولد به Google Contacts اضافه شد
اپلیکیشن پیش فرض براى مدیریت 
مخاطبین در تمامى گوشــى هاى 
اندرویدى اســت و حــالا به نظر 
مى رسد که یکى از قابلیت هاى مورد 

انتظار کاربران به آن اضافه شده است.
در ماه مــارس گزارش هایى مبنى بر اضافه شــدن 
 Google Contacts یادآور تولد بــه اپلیکیشــن
منتشر شــده بود و حالا این ویژگى در به روزرسانى 

اپلیکیشن یادشده قابل دسترسى است. توجه داشته 
باشید که در حال حاضر این قابلیت تنها براى برخى 
از گوشى ها عرضه شده و هنوز تمامى کاربران به آن 

دسترسى ندارند.
گزینــه   Add Birthday در اپلیکیشــن 
Contacts شــما را به بخــش مخاطبین 

منتقل کرده و تصویر یک کیک را کنار عکس 
پروفایل مخاطبینى کــه تاریخ تولد 

آن ها مشخص نشده است، نشان مى دهد. 
شــما مى توانید از این بخش یادآور تولد مخاطبین 

مورد نظر خود را فعال کنید. 
در حال حاضر تنها از بخش یادشده مى توان 
به کارت تاریخ تولد مخاطبین دسترســى 
داشــت و از این رو انتظار مى رود که این 
مشکل در زمان عرضه  رسمى قابلیت یادآور 

تولد برطرف شود.

و هنوز تمامى کاربران به آن 

Ad در اپلیکیشــن 

ه بخــش مخاطبین 
عکس ککیکرا کنار

ـه تاریخ تولد

مورد نظر خود را فعال کنید.
در حال حاضر تنها از بخ
م تاریخ تولد به کارت
داشــت و از این رو
مشکل در زمان عرض
تولد برطرف

یر نمى کند، اما با وجود
یر سال دیگر 
وردین اعلام 
 آن ها به طور 

سازمان ها و 
ر ساعت ها از

راى رفع این 
دود سه ماه با 

رررررههههههههههههههرهرهاره  درب
تتتتتتتتتاعت
هشته
ننننننننننینن

نشد و تغییر اعمال این درصد
این اتفاق افت
چون سال ها
گوشى، بحث
نیازمند به روز
را به کاربر بد
زارع پور اعلا
همان ابتدا ش
هماهنگى لا
زززززززززارع پور او
مدل هاى
ممممممممممممشــکلو
مســئله د
 هستند.

کنندگان راهکارهایى را 
 باشد.

ى زیادى را به اجرا درآورده 
مختلف کمک کند، گام 

رد.
حسوب مى شود که 
 ستفاده گلکسى به 

ایده با فلســفه طراحى سامسـ
مصرف کنندگان محصو
ارزیابى قرار مى گیرند
نخست را از آن خود
هزار پوندى را دریافت
دوم نیز هر کدام جایز

اعطا خواهد شد.

 شرکتسامسونگطى همکارى با مجله معروف

زرنفرفراخوان بزرگشدد؟ ش شد؟ گخو راخ بزوان

 پردازش سنگینى مثل 
 غیره را انجام مى دهد، 

ررررررررر در نتیجه ى بوده و
....رد. رهد ک د
CPUU

ه باشید 
ى خنک 

 اگر بیش 
ــخت افزار 

ن را کند کند 
شــما را بکاهد. 
وقتى که زیر تى

ت هم زیر 80 درجه 
ـم در اینجا وجود 
پ هاى گیمینگ از 

ر ى بر ی ب ر ور ر و ز پر ر
هم تولید خواهد کرد. توان بیشتر، حرارتبیشــترى را

این حرارت بیش از حد مى تواند منجر به افزایش دماى 
استاندارد شود. به خصوص اگر روى کیس کامپیوتر خود 

سیستم خنک کننده خوبى را نصب نکرده باشید.

سیس
 شد.

دماى
اگر ک
این
بود.
کامپی
با سی
سى

مشک
گاهى
مثل
برنام
مى تو
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متاســفانه در بســیارى از فرهنگ ها این عبارت غلط 
پذیرفته شده است که مردها گریه نمى کنند. این باور 
از نظر علمى اشتباه بوده و فشار اجتماعى در این زمینه 
سبب مى شــود مردان در بروز احساســات خود دچار 
مشکل شــده و این موضوع منجر به ایجاد مشکلات 

روانى و جسمى براى آن ها مى شود.
باید اعتراف کنیم که هنوز دلیل واقعى گریه کردن در ما 
مشخص نیست. ما مى دانیم که این واکنش، یک فرآیند 
عمیقا اساسى در بدن است. اشــک  هایى که به دلیل 
احساسات تجربه کرده شاد و غمگین مى ریزیم از نظر 
علمى به عنوان اشک  هاى روانى – احساسى شناخته مى  
شوند و در واقع از نظر شیمیایى با اشکى که هنگام گرد 
و غبار در چشم یا خرد کردن پیاز در چشم هاى ما تولید 

مى شود، متفاوت است.
محققان مدت ها است که در حال بررسى این موضوع 
هستند که چرا این فرآیند اشک ریختن در انسان توسعه 
یافته است؟ مطمئناً این واکنش از نظر رهایى از استرس 
و احساسات قدرتمند بسیار مفید است، اما چرا ما در روند 

تکاملى خود قادر هستیم اشک بریزیم؟
در حقیقت گریه کردن از روى احساسات ناشى از درك 
و شــعور، یک ویژگى منحصر به فرد براى انسان است 
و بســیارى از مواردى که انســان  ها را  نسبت به سایر 
موجودات منحصر به فرد مى  کنند، ناشى از این هستند 
که ما در مقایسه با سایر جانوران اجتماعى تر هستیم. در 
واقع، مقدار شگفت انگیزى از عملکرد مغز ما به ایجاد و 

حفظ پیوندهاى عاطفى با دیگران اختصاص دارد.

یک تئــورى پذیرفته شــده در رابطه بــا دلیل اصلى 
اشــک ریختن این اســت که گریه راهى است براى 
نشــان دادن احساسات تجربه شــده فرد به نزدیکان! 
در حقیقت این عمل نشــان مى دهد که ما احساسات 
قدرتمندى را تجربه کرده و به دلیل شرایط پیش آمده 
به کمک، حمایت، همدلى یا فقط یک ارتباط کلى نیاز 

داریم.
این نظریه با این واقعیت تائید مى شود که اشک هاى 
احساسى ما حاوى مواد شــیمیایى مانند اکسى توسین 
هستند که پیوندهاى عاطفى را تقویت مى کند.متاسفانه 
انســان در طول تاریخ و شــکل گیرى فرهنگ هاى 
مختلف یاد گرفته است از اینکه گریه مى کند شرمسار 
بوده و این موضوع به ویژه در مورد مردان بیشــتر دیده 

مى شود.
از نظر علمى باید توجه داشت که مردان مى توانند دقیقا 
مانند زنان گریه کنند. در حقیقت همه انسان ها در شرایط 
خاص احساسى باید گریه کنند مردان هم همان ساختار 
عصبى مرتبط با گریه کردن را دارند که زنان در این زمینه 
انجام مى دهند. اما ما در دنیایى زندگى مى کنیم که در 
آن ابراز احساسات مردان به طور کلى به عنوان نشانه اى 

از ضعف و آسیب پذیرى در نظر گرفته مى شود.
با این حــال، همانطور که در مراســم تشــییع جنازه 
عزیزانمان شاهد هستیم، دانســتن این که مردان مى 
توانند و باید گریه کنند، یک موضوع است که در عمل، 
پیچیده تر از تصورات عادى ماســت، زیرا فشــارهاى 
اجتماعى و فرهنگى مى تواند رفتارهاى عصبى انسان 

را مختل کند.
 همه ما، چــه بخواهیم و چه نخواهیم، به شــیوه هاى 
بیشمارى، چه آشــکار و چه مخفى، توسط محیط خود 
شکل گرفته ایم. مغز ما با انجام دادن و مشاهده کردن یاد 
مى گیرد و به طور خاص، جامعه و افراد اطراف و تعامل ما 

با آنها، طرز تفکر ما را شکل مى دهد.
اگر در دنیایى زندگى مى  کنیم که پیام  «زن ها گریه مى 
 کنند، مردان نه!» دائماً  در آن تقویت مى  شــود، مغز ما 
به آسانى این پیام را درونى مى  کند و در نتیجه اگر مرد 
هستید، براى جلوگیرى از گریه کردن، حتى در احساسى 

ترین شرایط با خود مبارزه خواهید کرد.
باید توجه داشت که این شــرایط از نظر پزشکى بسیار 
خطرناك است. از نظر زیست شناسى، بخش  هایى از 
مغز که احساسات قدرتمند را پردازش مى  کنند و به ما 
اجازه مى  دهند با آن ها مقابله کنیم، همان بخش  هایى 
هستند که آن  ها را ایجاد مى  کنند. بنابراین، اگر به خود 
اجازه ندهیم احساســات خود بروز دهیم، نمى  توانیم 
از طریق آنهــا رفتار کرده و واکنش نشــان دهیم و در 
نتیجه سلامت روانى ما تا حد بالقوه کشنده اى کاهش 

مى یابد.
 به بــاور محققان ، اساســاً این عبارت کــه مرد گریه
 نمى کند کاملا غلط بوده و مى تواند آســیب زا باشد. 
بنابراین سعى کنید این فرهنگ را به فرزندان خود منتقل 
نکرده و به خود و نزدیکانتان اجازه دهید در هنگام مواجه 
شدن با احساسات شدید، از این واکنش طبیعى و مهم 

بدن خود استفاده کنند.

گل مژه توده اى بر روى پلک است که بر اثر عفونت 
باکتریایى ایجاد مى شود. اگرچه گل مژه ممکن است 
دردناك و ناخوشایند باشد، اما اقدامات زیادى براى 

درمان و پیشگیرى از ابتلا به آن وجود دارد.
وجود گل مژه مى تواند احساس ناخوشایند و رنجش 
آورى را در فرد مبتلا ایجاد کند و حتى اگر شخصى 
در مراقب از چشم هاى خود بسیار کوشا باشد، باز هم 

احتمال ابتلا به گل مژه مطرح است.
گل مژه به سبب عفونت باکتریایى در غده روغنى یا 
فولیکول مو بر روى پلک بــه وجود مى آید. این غدد 
و فولیکول ها ممکن اســت توسط سلول هاى مرده 
پوســت و دیگر باقى مانده هاى آن بر روى پوست 

مسدود شوند.
گاهى اوقات باکترى در بخش داخلى چشــم به دام 
افتاده و باعث عفونت مى شــود. به این مســئله که 
مســبب التهاب و ایجاد یک توده دردناك مى شود، 

گل مژه گویند.
گل مژه یک توده مایل بــه قرمز در لبه  بیرونى پلک 
اســت. این توده مملو از چرك و سلول هاى التهابى 
بوده و هنگامى که خروجى یــک غده و یا فولیکول 
مسدود شده و عفونى شود، به وجود مى آید. گل مژه 
همچنین به لمس حساس بوده و ممکن است بسیار 

دردناك باشد.

نشانه هاى گل مژه شــامل موارد زیر است: التهاب 
پلک، ترشح شــدن مایعى با رنگ متمایل به زرد از 
چشم، حساسیت به نور، احســاس وجود چیز اذیت 
کننده اى در چشم، حساســیت پلک، احساس وجود 
چیزى شن مانند در چشم، چشم اشک آلود، تشکیل 

پوسته  سخت در لبه  پلک، قرمزى چشم.
شــخص مبتلا باید از فشــردن گل مژه و سعى در 
تخلیه عفونت و چرك گل مژه به شــدت پرهیز کند 
زیرا این دست از اقدامات مى تواند عفونت را به بقیه 

پلک منتقل کند.
اکثر گل مژه ها در عرض یک هفته خود به خود از بین 
مى روند. اما در صورتى که گل مــژه به خودى خود 
بهبود نیابد مى توان از آنتــى بیوتیک هاى خوراکى 
استفاده کرد. البته پیش از هر درمانى حتما با پزشک 

معالج خود مشورت کنید.

بر اســاس نتایج مطالعه جدید، 
صحبت با نوزادان به شکل گیرى 
مغز آنان کمک مى کند همچنین 
تعاملات احتمالى، مانند صحبت 
در مورد کارى که کودك انجام 
مى دهد، براى رشــد زبان مهم 

است.
والدیــن مى توانند طى صحبت 
کردن با نوزاد خــود، پیروى از 
دستورات آنان و انجام بازى هاى 

کلامى، به رشد زبانى کودکان خود کمک کنند.
اسکن مغزى کودکان نشان داد که ماده اى به نام میلین، در اطراف سلول هاى عصبى مغز رشد مى کند و ارتباط 
بین ســلول ها را کارآمدتر مى کند.  محققان دریافتند، کودکان 30 ماهه اى که در طول دوره ضبط این تحقیق، 
کلمات بیشترى را توسط بزرگسالان شنیده بودند، میلین بیشترى در مناطق مرتبط با زبان در مغز داشتند بنابراین 

صحبت  کردن با فرزندتان به معناى واقعى کلمه، مغز نوزاد را شکل مى دهد.
در سال اول زندگى، مغز مشغول رشد سلول هاى جدید است، بنابراین شنیدن کلمات بیشتر ممکن است رشد مغز 
را افزایش دهد. نتایج تحقیقات نشان مى دهد که در سن دو و سه سالگى، مغز مشغول رشد میلین است، به همین 

دلیل، ورودى هاى زیادتر منجر به تولید میلین بیشتر خواهد شد.
این مورد نشان مى دهد که صحبت کردن در 6 ماهگى به همان اندازه در 30 ماهگى اهمیت دارد اما تأثیر متفاوتى 
بر مغز دارد زیرا مغز در وضعیت متفاوتى است. به نظر مى رسد پاسخ این است که در اوایل زندگى کودك، کمیت 
مهم است.نتایج تحقیقات نشان داده است، کودکانى که در محیط هاى غنى از زبان بزرگ مى شوند ممکن است 
در مراحل اولیه رشد زبانى پیشرفت کنند. با این حال، این مزیت ناشى از صحبت هایى است که با خود کودك بیان 

شود نه صحبتى که بین دیگران شنیده مى شود.
روشى عالى براى شروع مکالمات این است که متوجه شوید فرزندتان با چه چیزى بازى مى کند و اشیایى را که 
با آنها بازى مى کند را نام ببرید، به رنگ ها و شکل ها اشاره کنید و صداهایى در بیاورید. همه اینها به حفظ توجه 

نوزاد کمک خواهد کرد تا کلمات را با اشیا ارتباط دهد.

تحقیقات نشان داده است که کم کردن مصرف غذاهاى 
اســیدى در برنامه غذایى مى تواند باعث کاهش علائم 

رفلاکس معده شود.
متخصصین گــوارش به ایــن نتیجه رســیده اند که 
حلقه هاى پیاز و سیب زمینى سرخ  شده سبب بروز بیمارى 

رفلاکس در افراد مى شود. 
محصولات لبنى پرچرب، مانند کره، شیر پرچرب، پنیر، 
خامه ترش،گوشت گوسفند چرب یا سرخ شده سبب بروز 

رفلاکس مى شود.
مطالعات نشــان مى دهد که گوشت گوســاله چرب، 
ژامبون، دســر یا تنقلاتى مانند بستنى و چیپس ، سس 
سفید و آب گوشــت و غذا هاى چرب سبب بروز عارضه 

رفلاکس مى شود.

سردردهاى ناشى از قند خون پایین معمولاً به عنوان یک 
احساس کســل کننده و ضربان دار در شقیقه ها توصیف 
مى شــود.برخى از علل دیگر هیپوگلیســمى عبارتند از 
بیمارى هاى مزمن مانند بیمارى کلیوى، تولید بیش از حد 
انسولین توسط پانکراس، یا ســایر مسائل مربوط به غدد 
درون ریز. اگر هر یک از این شــرایط را دارید، مهم است 
که با پزشــک خود در مورد گزینه هــاى درمانى صحبت 
کنید که ممکن اســت به بهبود وضعیت شما و جلوگیرى 
از سردردهاى هیپوگلیسمى کمک کند.براى افراد مبتلا 
به هیپوگلیسمى بسیار مهم است که همیشه مانیتور قند 
خون و یک میان وعده همراه خود داشته باشند. اگر دچار 
هیپوگلیسمى هستید، قانون 15/15 را دنبال کنید تا سریع 
احساس بهترى داشته باشید: 15 گرم کربوهیدرات مصرف 
کنید و سپس 15 دقیقه صبر کنید. سپس:اگر گلوکز شما 
افزایش یافته است احساس بهترى دارید، یک میان وعده 
کوچک بخورید.  اگر کماکان قند کم مى کنید یا احساس 
آن را دارید، این روند را تکرار کنید.اگر اوضاع بهبود نیافت، 

با اورژانس تماس بگیرید.

راهکارى ساده براى تقویت مغز نوزاد 

گل مژه چیست و چگونه درمان مى شود؟

بروز تروما یا ضربه در دوران کودکى، تاثیرات شدیدى در آینده 
فرد دارد و شناسایى صحیح آن مى تواند نقش قابل توجهى در 
رفع مشکلات روان شناختى داشته باشد. محققان کشور، با انجام 
یک مطالعه پژوهشى در این خصوص، موثرترین این ضربات را 

در بروز افسردگى هاى دوران نوجوانى بررسى کرده اند.
از نظر پژوهشــگران، تروماهــاى دوران کودکــى از طریق 
اعتبارزدایى هیجانات و تجربیات، زمینه ســاز اختلالات روان 
شناختى مى شــوند. به عبارت دیگر، در محیط هاى آسیب زا، 
تجربیات خصوصى کودکان، اغلب مجــازات در پى دارد یا بى 

اهمیت جلوه مى کنند. سواستفاده و غفلت، هر دو  از نمونه هاى 
اعتبارزدایى شدید هیجانى هســتند. همچنین برخى محققان 
معتقدند تروماهاى دوران کودکى، وقتى رخ مى دهند که نیازهاى 
اساسى کودکان ارضا نشوند و از طریق گسترش طرحواره هاى 
منفى دربارة خود و دیگران، مثل بى اعتمادى، شکســت و بى 

کفایتى، زمینه ساز اختلالات روان شناختى مى شوند.
بر اساس یافته هاى این مطالعه، ترکیب متغیرهاى تروماهاى 
دوران کودکى شامل سوء استفاده هیجانى، سوء استفاده فیزیکى، 
جنســى، غفلت هیجانى و غفلت فیزیکى به طــور معنادارى 

افســردگى دانش آموزان را پیش بینى مى کنند. اما از میان این 
تروماها، سوءاستفاده هیجانى و سوءاستفاده فیزیکى بیشترین 
تاثیر را دارند. مهدى رضایى، اســتادیار و محقــق گروه روان 
شناسى دانشکده علوم تربیتى و روان شناسى دانشگاه بیرجند و 
سه همکار دیگرش در این تحقیق مى گویند: در تبیین رابطه بین 
سوءاستفاده هیجانى و افسردگى مى توان گفت در خانواده هایى 
که از کودك، سوءاستفاده هیجانى مى شود، معمولا به تجربۀ 
شخصى کودك اعتبار داده نمى شــود و هیجان ها و عواطف 

کودك، ابزارهاى ارتباطى بى اهمیتى در نظر گرفته مى شوند.

آن ها اضافه مى کنند: در واقع، محیط سوءاستفاده گر، بر کنترل 
ابراز هیجان هــا، به ویژه هیجان هاى منفــى تأکید مى کند و 
تجربیات ناخوشایند، کم اهمیت قلمداد مى شوند. درحالى که، 
هیجان هاى خوشایند مثل شــادابى و خوشحالى ممکن است 
به ویژگى هایى مثل فقدان بینش، بى خردى و عدم عقلانیت 
نســبت داده شــوند. به عبارتى، فردى که بــه لحاظ هیجانى 
اعتبارزدایى مى شــود، به نتایجى از این دســت مى رسد که 
دیگران به احساسات من اهمیتى نمى دهند؛ باورى که در افراد 

افسرده رایج است.

تحقیقات جدید نشــان مى دهــد که غذاهــاى گیاهى غنــى از ترکیبات 
مهم غذایى مى تواننــد با افزایش ســن، احتمال ابتلا به ضعف و سســتى را

 کاهش دهند.
به گفته محققان، سیب و شاه توت از جمله میوه هایى هستند که حاوى فلاونوئید 
خاصى به نام کوئرستین هستند که ممکن است مهمترین عامل براى جلوگیرى 

از شکنندگى و ضعف باشند.
«اســتیون اوئــى»، از مرکز پزشــکى بث ایزرئیــل دیکونس در بوســتون، 
گفت: «یافته هاى ما نشــان مى دهد که بــه ازاى هــر 10 میلى گرم مصرف 
بیشــتر فلاونول ها در روز، احتمال شــکنندگى و ضعف تــا 20 درصد کاهش

 مى یابد.

 افراد به راحتى مى توانند 10 میلى گرم فلاونول در روز مصرف کنند زیرا یک 
سیب متوسط حدود 10 میلى گرم فلاونول دارد.»

حدود 10 تا 15 درصد از سالمندان دچار ضعف هســتند. این سندرم سالمندى 
منجر به خطر بیشتر ســقوط، شکستگى اســتخوان، ناتوانى، بسترى شدن در 

بیمارستان و مرگ مى شود.
نویسندگان این مطالعه گزارش دادند که توصیه هاى غذایى براى جلوگیرى از 
ضعف معمولاً بر خوردن پروتئین متمرکز است، اما بسیارى از مواد غذایى دیگر 

فواید سلامتى دارند.
به گفته محققان، اگرچه ارتباط معنى دارى بین دریافت کل فلاونوئید و ضعف 
وجود نداشــت، اما مصرف بالاتر فلاونول ها (یکى از 
زیرگروه هاى فلاونوئیدها) با احتمــال کمتر ابتلاء به 

ضعف مرتبط بود.
اوئــى در ادامــه توضیــح داد: «بــه طور 
خاص، مصرف بالاتر کورســتین 
فلاونوئیدى قوى ترین ارتباط 
را با پیشگیرى از ضعف دارد.»

تیم مطالعه گفت که تحقیقات 
آینده باید بر مداخلات غذایى 
فلاونول ها یا کورســتین براى 

درمان ضعف تمرکز کند.

وجود سلول هاى اضافه در خون مى تواند باعث لخته شدن خون، بیمارى هاى قلبى، 
بزرگ شدن طحال و... شود؛ به همین دلیل شــناخت علایم غلظت خون و راه هاى 
پیشگیرى و درمان آن ضرورى است.غلظت خون یکى از مشکلات کم و بیش شایع 
در سلامتى ماست. غلظت خون بر اثر افزایش گلبول قرمز ایجاد و وجود سلول هاى 
اضافه باعث غلظت مایع خون مى شود که بدن را مستعد خطرات زیادى از جمله لخته 
شدن خون مى کند. در این مطلب سعى مى کنیم زمینه هاى ابتلا و نکات تغذیه اى براى 

مواجهه بهتر با آن را بررسى کنیم.

غلظت خون اولیه و ثانویه و علایم آنها
نوع اول غلظت خون یک بیمارى تا حدى نادر است که رشد آهسته اى هم دارد، اما در 
غلظت خون ثانویه، انسداد خواب، انواع تومور، بیمارى هاى قلبى و ریوى، زندگى در 
ارتفاعات و همین طور تغذیه مى تواند زمینه ساز بیمارى باشد. به طور معمول افراد مبتلا 
به غلظت خون از ابتلا به آن اطلاعى ندارند و همین موضوع مى تواند خطر این بیمارى 
را بیشتر کند. علایمى که مى تواند به شما بگوید غلظت خون دارید و باید سریع تر با 
پزشک مشورت کنید شامل سردرد، سرگیجه، تعریق، خارش پوست، تارى دید، زنگ 

زدن گوش، سوزش پا، خون ریزى بینى و لثه و تغییر رنگ پوست کف دست است.

نکات تغذیه اى براى مقابله با غلظت خون
موادغذایى حاوى کلســیم مثل لبنیــات، بروکلى و موز، مصــرف زیاد آب، مصرف 
پروتئین هاى بدون چربى و میوه و سبزیجات، در کنار آجیل و مغزیجات، همین طور 

عرقیجاتى مثل گزنه، کاسنى، زیره و نعناع مى تواند براى غلظت خون مفید باشد. 
همین طور مصرف حبوبات، تــوت، غذاهاى چرب، قند اضافه مثــل قند موجود در 
نوشــیدنى هاى گازدار و انرژى زا و مهم تر از همه غذاهاى فراورى شده براى غلظت 

خون مضر هستند.
گیاهان مفید براى غلظت خون شامل دارچین، شوید، سیر، ریشه شیرین بیان، زنجبیل، 
چاى کوهى، چاى سبز، عناب، زیره، سیاهدانه، چاى ترش و... هستند و از جمله میوه ها و 
سبزیجات مفید براى درمان غلظت خون هم مى توان به گیلاس، آلبالو، لیمو ترش، موز، 
جعفرى، پیازخام سفید، آلو، انار، انگور، تمبرهندى، خیار، خرما، چغندر، زیتون، هندوانه، 
کلم، غوره، شنبلیله، ریواس، زالزالک، زرشک، زغال اخته، هویج، سیب، کرفس، هلو، 

نعناع، مرزه و شلیل اشاره کرد.

دانستنى  ها درباره غلظت خونمصرف روزانه سیب و شاه توت احساس ضعف را از بین مى برد

دیکونس در بوســتون، 
ـر 10 میلى گرم مصرف 
کاهش ف تــا 20 درصد

نویسندگان این مطالعه گزارش دادند که توصیه هاى غذ
ضعف معمولاً بر خوردن پروتئین متمرکز است، اما بسیار

فوایدسلامتى دارند.
اگرچه ارتباط معنى دارى بین دریافت به گفته محققان،
وجود نداشــت، اما مصرف بالا
زیرگروه هاى فلاونوئیدها) با اح

ضعف مرتبط بود.
اوئــى در ادامــه توض
خاص، مصر
فلاونوئید
با پیشگ را
تیم مطا
آینده بای
ه فلاونول
درمان ضعف

                                                                                            افسردگى در بزرگسالى پیامد اتفاقات در کودکى است

گریه نکردن بسیار خطرناك است!

اگر رفلاکس معده دارید 
سم نخورید!

آشنایى با سردرد 
ناشى از افت قند خون 
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آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رســمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا 
به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. درصورتى 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد و املاك محل 
تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود 
را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شــماره 817  مورخ 1402/02/13 آقاى ابراهیم 
محمدى نجف آبادى ششدانگ یکبابخانه به مساحت 100  مترمربع قسمتى از پلاك 
شماره519  اصلى واقع در قطعه6 بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان - متقاضى مالک 
رسمى  مشاعى مى باشد . تاریخ انتشــار نوبت اول :1402/03/02- تاریخ انتشار نوبت 
دوم :1402/03/17- م الف: 1497414- سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف 

آباد - غلامرضا شیرانى/02/395

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رســمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشــخصات متقاضیان و املاك مورد 
تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. 
درصورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند 
مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد 
و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 787  مورخ 1402/01/12 
آقاى سید احمد نوریان نجف آبادى  فرزند ســید محمود نسبت به ششدانگ قسمتى از  
یکباب خانه  به مساحت 58/61  مترمربع قسمتى از پلاك شماره 3 فرعى و 532 اصلى 
واقع در قطعه7  بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان - متقاضى مالک رسمى  مشاعى مى 
باشد . تاریخ انتشار نوبت اول :1402/03/02- تاریخ انتشار نوبت دوم :1402/03/17- 
م الف: 1497836- سرپرســت واحد ثبتى حــوزه ثبت ملک نجف آبــاد - غلامرضا 

شیرانى/02/397

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رســمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا 
به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. درصورتى 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد و املاك 
محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شــماره 8055  مورخه 1401/12/23  خانم 
اعظم مرادى فرزند علیرضا نســبت به ششــدانگ یکباب مغازه  به مســاحت 17/93  
مترمربع قسمتى از پلاك شماره1  فرعى  و 1576 اصلى واقع در قطعه2 بخش 11 حوزه 
ثبت ملک اصفهان - متقاضى مالک رسمى  مشاعى مى باشد . تاریخ انتشار نوبت اول 
:1402/03/02- تاریخ انتشار نوبت دوم :1402/03/17- م الف: 1498073- سرپرست 

واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد - غلامرضا شیرانى/02/399

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رســمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا 
به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. درصورتى 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد و املاك محل 
تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود 
را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 123 مورخ 1402/01/16 آقاى حجت اله 
براتى فرزند حسن ششدانگ یکبابخانه به مساحت 185/20 مترمربع قسمتى از پلاك 
شماره899 اصلى واقع در قطعه4  بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان - متقاضى مالک 
رسمى  مشاعى مى باشد . تاریخ انتشــار نوبت اول :1402/03/02- تاریخ انتشار نوبت 
دوم :1402/03/17- م الف: 1498306- سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف 

آباد - غلامرضا شیرانى/02/401

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رســمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا 
به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. درصورتى 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد و املاك 
محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 815  مورخ 1402/02/13  آقاى امین 
مصدق فرزند حسین ششدانگ یکباب مغازه به مساحت 24/75 مترمربع قسمتى از پلاك 
شماره 31  اصلى واقع در قطعه10  بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان - متقاضى مالک 
رسمى  مشاعى مى باشد . تاریخ انتشــار نوبت اول :1402/03/02- تاریخ انتشار نوبت 
دوم :1402/03/17- م الف: 1498314- سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف 

آباد - غلامرضا شیرانى/02/403

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا 
به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. درصورتى 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد و املاك 
محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند.راى شماره 52 مورخ 1402/01/10 آقاى مهدى  
درستى نجف آبادى  فرزند غلامحسین  ششدانگ یکباب کارگاه   به مساحت 1820/10  
مترمربع قسمتى از پلاك شماره8 فرعى از 1014  اصلى واقع در قطعه6  بخش 11 حوزه 
ثبت ملک اصفهان - متقاضى مالک رسمى مشاعى مى باشد تاریخ انتشار نوبت اول 

:1402/03/02- تاریخ انتشار نوبت دوم :1402/03/17- م الف: 1498588- سرپرست 
واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد - غلامرضا شیرانى/02/406

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رســمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت. لذا مشــخصات متقاضیان و املاك مورد 
تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. 
درصورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند 
مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد 
و املاك محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواســت خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شــماره 2477 و 2476 مورخ 
1400/05/18  آقاى منصور پور غلامى نجف آبادى فرزند محمد رضا نســبت به سه 
دانگ مشاع و خانم فاطمه یزدانى فضل آبادى فرزند عباسعلى نسبت به سه دانگ مشاع 
و خانم فاطمه یزدانى فضل آبادى فرزند عباسعلى نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ 
یکباب خانه  از ششــدانگ یکباب خانه  به مساحت 200/81  مترمربع قسمتى از پلاك 
شماره 5 فرعى 554 اصلى واقع در قطعه3  بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان - متقاضى 
مالک رسمى  مشاعى مى باشد . تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/03/02 - تاریخ انتشار 
نوبت دوم : 1402/03/17 -  م الف: 1498881 - سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک 

نجف آباد - غلامرضا شیرانى/02/408

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین  نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

شــماره: 140260302026002862- تاریــخ: 1402/02/30- برابر راى شــماره 
140260302026000404 مورخ 1401/01/15 موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى اداره ثبت اسناد و املاك 
شمال اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضى مالکیت آقاى/ خانم على معینى راد 
به شناسنامه شــماره 240 کدملى 3501594585 صادره بوشهر فرزند رضا در قسمتى 
از ششدانگ یک باب خانه به مساحت 109,74 مترمربع پلاك شماره فرعى از 13900 
اصلى واقع در بخش 5 اداره ثبت اسناد و املاك شــمال اصفهان مستند مالکیت سند 

شماره 86012- 1401/08/08 دفترخانه شماره 89
لذا به منظور اطــلاع عموم مراتــب در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهى مى  شــود 
در صورتى که اشــخاص نســبت به صدور ســند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته 
باشــند مى  توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهى به مــدت دو ماه اعتــراض خود را به 
این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، 
دادخواســت خود را به مراجع قضایى تقدیم نمایند. بدیهى اســت در صورت انقضاى 
مدت مذکور و عــدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شــد. 
تاریخ انتشــار نوبت اول: 1402/03/02 - تاریخ انتشــار نوبت دوم: 1402/03/17 - 
م الف: 1499263 -رئیس اداره ثبت اســناد و املاك شــمال اصفهان - سیداسداالله

 موسوى/02/411

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تکلیف
برابر راى شماره 7525 مورخ 1401/11/12 به شــماره کلاسه 0833 مالکیت آقاى/ 
خانم عبدالرضا نوروزى به شناسنامه شماره 2043 کدملى 1141291193 صادره فرزند 
حسینعلى در ششدانگ یک درب باغ به مســاحت 1370,20 مترمربع پلاك شماره 49 
فرعى از 79 اصلى واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینى شــهر به موجب 

ســند الکترونیکى ص 126 دفتر 17 و صفحه 473 دفتر 710 و ملاحظه نقشه ملک و 
گزارش کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شــود در صورتى که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشــند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت 
2 ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 1 ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایى تقدیم نماید. بدیهى است در صورت 
انقضاى مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/03/02- تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/03/17- م الف: 
1499431 - رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان خمینى شهر - سید محمدحسن 

مصطفوى/02/416

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى 
و ساختمانهاى فاقد سند رســمى مســتقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا 
به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. درصورتى 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اسناد و املاك 
محل تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شــماره 756 و 757   مورخ 1402/02/10 
خانم عزت طالب نجف آبادى فرزند عشقعلى نسبت به سه دانگ مشاع و آقاى سهراب 
رحمتى ها نجف آبادى فرزند نصراله نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب خانه 
به مساحت 150/66 مترمربع قسمتى از پلاك شماره 345 اصلى واقع در قطعه3  بخش 
11 حوزه ثبت ملک اصفهان – بوسیله قولنامه عادى از مسیب محمدى فرزند حسینعلى 
که عباسعلى فردوســیان نجف آبادى بنام وى در جریان ثبت مى باشد/.. تاریخ انتشار 
نوبت اول: 1402/03/17 - تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/04/01 – م الف: 1506092 

- سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد - غلامرضا شیرانى/03/200

آگهى فقدان سند مالکیت
شماره نامه: 140285602006002784 - تاریخ ارسال نامه: 1402/03/11- خانم بتول 
فاضل خوزانى فرزند حسن به استناد یک برگ استشهادیه محلى که هویت و امضا شهود 
رسماً گواهى شده مدعى است که سند مالکیت یک دانگ مشاع از ششدانگ پلاك ثبتى 
253 فرعى از 85 اصلى واقع در خمینى شهر بخش 14 ثبت اصفهان که ذیل دفتر 140 
اصفهان صفحه 222 به شــماره ثبت 195 املاك به نام نامبرده ثبت و صادر و تسلیم 
گردیده و به موجب سند 18493- 1333/10/11 دفترخانه اسناد رسمى 46 خمینى شهر 
به نامبرده انتقال یافته و معامله دیگرى هم انجام نشــده سند مالکیت در اثر جابجایى 
مفقود شده است چون درخواست صدور المثنى سند مالکیت نامبرده را نموده طبق تبصره 
یک اصلاحى ماده 120 آیین نامه قانون ثبت مراتب آگهى مى شود که هر کس مدعى 
انجام معامله (غیر از آنچه در این آگهى ذکر شده) نســبت به آن یا وجود سند مالکیت 
مزبور نزد خود باشد از تاریخ انتشــار این آگهى تا ده روز به این اداره مراجعه و اعتراض 
خود را کتباً ضمن ارائه اصل سند مالکیت و ســند معامله تسلیم نماید تا مراتب صورت 
مجلس و اصل سند با ارائه کننده مسترد گردد، اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضى نرسد یا 
در صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود المثنى سند مالکیت مرقوم صادر و به متقاضى 
تسلیم خواهد شد.تاریخ انتشار: 1402/03/17 - م الف: 1507733-  سید محمدحسن 
مصطفوى - مدیر واحد ثبتى حوزه ثبت ملک خمینى شــهرـ از طرف زهره عموشاهى

 خوزانى/03/203 

آگهى تغییرات
 شــرکت پایا قطعه اصفهان ســهامى خاص به شــماره ثبت 930 و شناسه ملى 
10260153547 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1400/05/13 تصمیمات 
ذیل اتخاذ شد : امیر یمانى3621298045 به ســمت رئیس هیات مدیره و حسین 
یمانى1272472779 به سمت نایب رئیس هیات مدیره و سید مجتبى مجیدى صفت 
1142476405 به سمت مدیر عامل وعضو هیات مدیره براى مدت دو سال انتخاب 
وکلیه اوراق و اسناد مالى و تعهدات شرکت با امضا ء مدیرعامل و یکى از اعضا هیئت 
مدیره همراه با مهر شرکت معتبر اســت اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان 

مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى فلاورجان (1506261)

آگهى تغییرات
 شرکت با مســئولیت محدود دیبا طب اسپادان به شناســه ملى 14006698756 و 
به شماره ثبت 58209 به اســتناد صورتجلســه هیئت مدیره مورخ 1402/03/01 
تصمیمات ذیل اتخاذ شد: محل شرکت به آدرس استان اصفهان، شهرستان اصفهان، 
بخش مرکزى، شهر اصفهان، زاجان، خیابان ابوذر، کوچه شهید مهدى شمس [4-2]، 
پلاك 0، ساختمان آسمان، طبقه 1به کد پستى: 8187989918تغییر یافت. اداره کل 
ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان 

(1505991)

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص سنگ زنده رود اســپادانا به شناسه ملى 10260488033 و 
به شــماره ثبت 28098 به استناد صورتجلســه مجمع عمومى عادى سالیانه مورخ 
1402/02/15 تصمیمــات ذیل اتخاذ شــد: خانم طاهره حیدرى به شــماره ملى 
1141076810 به ســمت بازرس على البدل تا پایان سال مالى وخانم مائده توکلى 
نیا به شماره ملى 1271706369 به سمت بازرس اصلى تا پایان سال مالى انتخاب 
گردیدند. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجارى اصفهان (1506279)

فقدان مدارك
سند و برگ سبز یک دستگاه موتور سیکلت انژکتورى سیستم هرم 
اسپید تیپ  130CC مدل 1398 سوخت بنزین- انژکتورى به شماره 
موتور 0130NCT112824 شــماره تنــه NCT23D452KMA01490 به 
شماره پلاك 633/77369 ایران متعلق به على مهره کش  به شماره 
ملى 1270888153 فرزند محمدعلى مفقود گردیده و از درجه اعتبار 

ساقط مى باشد.

آگهى تغییرات
 شرکت با مسئولیت محدود مهندسى آسمان آسانبر پویا به شناســه ملى 10260539344 و شماره ثبت 33419 به اســتناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 
1402/02/18 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: آقاى حسین مرزنگوشى به شماره ملى 0068874391 به سمت مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره، آقاى على مرزنگوشى 
به شماره ملى 1274111234 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره (خارج از شرکا) و آقاى مهدى مهدوى به شماره ملى 1159845654 به سمت عضو اصلى هیئت 
مدیره (خارج از شرکا) براى مدت نامحدود انتخاب گردیدند. کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهدآور شرکت از قبیل چک ، سفته ،بروات ،قراردادها و عقود اسلامى و 
اوراق عادى و نامه هاى ادارى با امضاى حسین مرزنگوشى مدیرعامل و رئیس هئیت مدیره منفردا همراه با مهر شرکت معتبر مى باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاك 

استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1506385)

آگهى تغییرات 
شرکت تعاونى سلوى بلدرچین نائین به شناسه ملى 14005967318 و به شماره ثبت 856 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1402/02/20 و نامه شماره 
784 مورخ 1402/02/28 اداره تعاون کار و رفاه اجتماعى نایین تصمیمات ذیل اتخاذ شد: آقاى علیرضا توسلى کجانى به شماره ملى1249724201به سمت 
رئیس و آقاى سید خلیل نورى صادقى به شماره ملى4723143254 به سمت نایب رئیس و خانم شهره توسلى کجانى به شماره ملى1249300411به سمت 
منشى هیئت مدیره و آقا ى سید خلیل نورى صادقى به شماره ملى4723143254 به سمت مدیرعامل براى مدت سه سال انتخاب گردیدند. کلیه چکها و اسناد 
تعهدآور شرکت پس از تصویب هیئت مدیره با امضاى آقاى سید خلیل نورى صادقى (مدیرعامل) و آقاى علیرضا توسلى کجانى (رئیس هیئت مدیره) و مهر شرکت 
معتبر و در غیاب آقاى علیرضا توسلى کجانى (رئیس هیئت مدیره) ، خانم شهره توسلى کجانى (منشى هیئت مدیره) حق امضاء خواهد داشت و اوراق عادى با امضاى 
آقاى سید خلیل نورى صادقى (مدیرعامل) و مهر شرکت معتبر خواهد بود. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى 

نایین (1506384)

آگهى تغییرات 
موسسه غیر تجارى ارد سامان سپاهان به شناسه ملى 10260647590 و شماره ثبت 3201 به استناد نامه شــماره 1445/706/120/10/402/01 مورخ 
1402/01/28 پلیس پیشگیرى فرماندهى انتظامى استان اصفهان و صورتجلســه مجمع عمومى فوق العاده مورخ 1401/11/19 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: 
ورثه مرحوم عباس دافعیان سهم الشرکه ایشان را از صندوق موسسه دریافت و از موسسه خارج شدند. سرمایه موسسه از مبلغ 1800000000 ریال به مبلغ 
1500000000 ریال کاهش یافت و ماده 4 اساسنامه بدین شرح اصلاح شد: ســرمایه موسسه مبلغ 1500000000 ریال نقدى است که تماما پرداخت شده 
است. اسامى شرکا و میزان سهم الشرکه هر یک بعد از کاهش سرمایه بدین شرح مى باشد: احمد عبدى به شماره ملى 1280891513 دارنده 465000000 
ریال، شعبانعلى نصیرى ونهرى به شماره ملى 1111372969 دارنده 300000000 ریال و میترا گیاهى به شماره ملى 1285829646 دارنده 735000000 

ریال سهم الشرکه. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1506269)

آگهى تغییرات 
شرکت با مسئولیت محدود حفارى نکو آب به شناســه ملى 10861945599 و به شماره ثبت 4635 به استناد صورتجلســه مجمع عمومى فوق العاده مورخ 
1402/02/25 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: آقاى قدمعلى رمضانى محمدآبادى با پرداخت مبلغ 1000000 ریال سهم الشرکه و خانم منصوره تابش فر با پرداخت 
مبلغ 1000000 به صندوق شرکت در زمره شرکاء شرکت قرار گرفتند نتیجه سرمایه افزایش یافت و ماده 4 اساسنامه به شرح ذیل اصلاح گردید. ماده 4 اصلاحى 
: سرمایه شرکت مبلغ 6000000 ریال نقدى است که تماما و نقدا پرداخت و در اختیار مدیرعامل شرکت قرار گرفته است . شرکا و میزان سهم الشرکه هریک به 
شرح ذیل مى باشد. آقاى رضا رمضانى محمدآبادى به کدملى 1286725951 دارنده مبلغ 2900000 سهم الشرکه وآقاى محمدحسین رمضانى محمدآبادى به 
کدملى 5649588708 دارنده مبلغ 1000000 سهم الشرکه و خانم زهرا اسماعیل حسین آبادى به کدملى 1271986752 دارنده مبلغ 100000 سهم الشرکه 
وآقاى قدمعلى رمضانى محمدآبادى به کدملى 1286525217 دارنده مبلغ 1000000 سهم الشرکه وخانم منصوره تابش فر به کدملى 1291992431 دارنده 
مبلغ 1000000 سهم الشرکه میباشند . ماده 18 اساسنامه به شرح ذیل شد هیات مدیره شــرکت مرکب از 5 نفر خواهد بود که در مجمع عمومى عادى یا عادى 
بطور فوق العاده ازبین شرکا یا خارج از شرکا براى مدت نامحدود انتخاب میشوند . اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجارى اصفهان (1506386)

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص کیان دام پیشرو پارس به شناســه ملى 14008398520 و به شماره ثبت 62542 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى 
عادى بطور فوق العاده مورخ 1402/01/17 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: * نجمه سعیدفر به شماره ملى 1141189097 ، پریسا مرادى به شماره 
ملى 1289489874 ، سیاوش اسماعیلى ماهانى به شماره ملى 1289697523 به سمت اعضاء اصلى هیئت مدیره براى مدت دوسال انتخاب 
گردیدند. *حسابرسى دش و همکاران به شناسه ملى 10100171271 به سمت بازرس اصلى ، سیما شباهنگ پور به شماره ملى 1288310447 
به سمت بازرس على البدل براى مدت یکسال انتخاب گردیدند. اداره کل ثبت اسناد و املاك اســتان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجارى اصفهان (1506282)

آگهى تغییرات
 موسسه غیر تجارى خیریه امیرالمومنین ع گلدشت جنوبى نجف آباد به شناســه ملى 10260016813 و به شماره ثبت 55 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره 
مورخ 1401/04/12 و نامه شماره 1465/14/516/6 مورخ 1401/9/21 فرماندهى انتظامى نجف آباد تصمیمات ذیل اتخاذ شد آقاى قدمعلى جمشیدیان قلعه 
سفیدى به شماره ملى 1090437439 به ســمت مدیرعامل تا تاریخ 1403/04/12 آقاى لطف اله جمشیدیان قلعه سفیدى به شماره ملى 1091670031 به 
سمت نایب رئیس هیئت مدیره تا تاریخ 1403/04/12 آقاى علیرضا جمشیدیان قلعه سفیدى به شماره ملى 1091686416 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره 
تا تاریخ 1403/04/12 آقاى یداله جمشیدیان قلعه سفیدى به شــماره ملى 1091699569 به سمت رئیس هیئت مدیره تا تاریخ 1403/04/12 آقاى عبداله 
صادقى به شماره ملى 1091732019 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره تا تاریخ 1403/04/12 آقاى على محمدى نجف آبادى به شماره ملى 1092266852 
به سمت عضو اصلى هیئت مدیره تا تاریخ 1403/04/12 آقاى على جمشــیدیان قلعه سفیدى به شماره ملى 1092315268 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره 
تا تاریخ 1403/04/12 آقایغلامعلى رضائى به شماره ملى 1091712085 به ســمت خزانه دار تا تاریخ 1403/04/12 آقاى حجت جمشیدیان به شماره ملى 
1091799520 به سمت منشى هیئت مدیره تا تاریخ 1403/04/12 انتخاب گردیدند کلیه اسناد و اوراق بهادر و تعهد آور با امضاء دو نفر خزانه دار و مدیر عامل 
یارئیس هیئت مدیره و نایب رئیس هیئت مدیره متفقاً با مهر مؤسسه معتبر خواهد بود. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجارى نجف آباد (1506273)

آگهى تغییرات 
شرکت سهامى خاص پیکره سازان نقش جهان به شناسه ملى 10260462024 و به شماره ثبت 25440 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1402/02/20 
تصمیمات ذیل اتخاذ شد خانم فاطمه یارى رنانى به شماره ملى 1273377834 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره تا تاریخ 1404/02/20 آقاى محمدرضا نیک 
نام به شماره ملى 1280833769 به سمت مدیرعامل تا تاریخ 1404/02/20و به سمت عضو اصلى هیئت مدیره تا تاریخ 1404/02/20 خانم میمنت عموآقائى 
به شماره ملى 1281641634 به سمت رئیس هیئت مدیره تا تاریخ 1404/02/20 انتخاب گردیدند. کلیه اسناد و اوراق بهادار مالى شرکت اعم از چک، سفته 
،بروات ،قراردادها و عقود اسلامى و بطور کلى هر گونه قراردادى که براى شرکت ایجاد تعهد نماید با امضاء مدیرعامل همراه با مهر شرکت معتبر مى باشد. اداره کل 

ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1506266)

آگهى تغییرات 
شرکت تعاونى سلوى بلدرچین نائین به شناسه ملى 14005967318 و به شماره ثبت 856 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى عادى سالیانه مورخ 1402/02/20 
و نامه شماره 784 مورخ 1402/02/28 اداره تعاون کار و رفاه اجتماعى نایین تصمیمات ذیل اتخاذ شد: صورتهاى مالى سالهاى 1400 و 1401 مشتمل بر ترازنامه 
، به تصویب رسید .ســید خلیل نورى صادقى به کدملى 4723143254 وعلیرضا توســلى کجانى به کدملى 1249724201 و شهره توسلى کجانى به کدملى 
1249300411 به سمت اعضاى اصلى هیئت مدیره و محمود صادقى به کدملى 1249430461و سید حیدر نورى صادقى به کدملى 1290560870 به سمت 
اعضاى على البدل هیدت مدیره به مدت سه ســال انتخاب گردیدند. محبوبه نادرى کنیرانى به کدملى 1283411083 به سمت بازرس اصلى وسیده زهرا نورى 
صادقى به کدملى3380726532 بسمت بازرس على البدل براى مدت یک سال مالى انتخاب گردیدند . اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان مرجع ثبت 

شرکت ها و موسسات غیرتجارى نایین (1506388)

آگهى تغییرات
 شرکت تعاونى آرد بهشت به شناسه ملى 10260024056 و به شماره ثبت 83 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى عادى سالیانه مورخ 1402/01/26 و نامه 
شماره 1046 مورخ 1402/02/24 اداره تعاون کار و رفاه اجتماهى شهرســتان نجف آباد تصمیمات ذیل اتخاذ شد: عباسعلى معینى به کدملى 1090874154 
وغلامحسین کارشناس به کدملى 1091454061و سعید شاکرى به کدملى 1091034680 به سمت اعضاى اصلى هیات مدیره و على اکبرمحمدى به کدملى 
6219229460و اصغرمعینى به کدملى1091156001 بعنوان اعضاى على البدل براى مدت سه سال انتخاب گردیدند. میثم کارشناس به کدملى 1091397856 
بسمت بازرس اصلى و غلامرضا منتظرى به کدملى 1091101132 بسمت بازرس على البدل براى مدت یک سال انتخاب گردیدند .روزنامه نصف جهان جهت درج 

آگهى هاى شرکت انتخاب گردید اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى نجف آباد (1506258)
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مرضیه غفاریان
کارمان به جایى رسیده مدافعى که با درخشش در 
لیگ برتر پس از سال ها پیراهن تیم ملى کشورش 
را بر تن کرده، مى گوید اگر قراردادها ریالى شود از 
ایران مى روم، از آن طرف بازیکنى که اکثر بازى 
ها را بخاطر مصدومیت از دست داده هم مى گوید 
دیگر به ایران برنمى گردم. آنها فهمیده اند که با 

اجراى قوانین جدید نقل وانتقالاتى در ایران، دیگر 
فوتبال این سرزمین براى آنها بهشت نخواهد بود.

هرچند ما چشممان آب نمى خورد که این قوانین به 
درستى اجرا شود، اما اینقدر به مذاق خارجى هاى 
باکیفیت(!) خوش نیامده که ساك به دست آماده 
ترك ایران هستند. برخى هم پیش دستى کرده و در 
کل عطاى حضور در لیگ برتر را به لقایش فروخته 

اند. جالب آنجاست که این اتفاق در حالى افتاده که 
طبق همین قوانین، سهمیه خارجى هاى تیم هاى 
لیگ برترى افزایش پیدا کــرده و از 1+3 به 5+1 
رسیده است. اما وضع قانون منع استفاده از دلار و 
یورو در قرارداد با بازیکنان خارجى و داخلى سنگ 
بزرگى است که مدیران این تیم ها را در تحقق این 
موضوع ناکام مى گذارد. بدون شــک با توجه به 

نوسان ریال کمتر بازیکن خارجى راضى به عقد 
قرارداد با تیم هاى ایرانى مى شود. 

با این تفاســیر باید گفت گل بود به ســبزه هم 
آراسته خواهد شد. تا پیش از وضع چنین قانونى، 
سبد باشــگاه هاى لیگ برترى ما در بازار خرید 
و فروش پر مى شــد از بنجل هــاى بى کیفیت 
خارجى؛ بازیکنانى که با دریافت پول هاى کلان 
و با سروصداى بســیار راهى لیگ برتر مى شدند 
تا شاید با درخشــش خود کیفیت این رقابت ها را 
بالا ببرند اما اکثر قریب به اتفاق آنها پیش از پایان 
فصل، بدون اینکه کوچک ترین تأثیرى در ترکیب 
تیمشــان از خود بر جاى بگذارند و البته با جیب 
پرپول ایران را ترك مى کردند. آن عده انگشــت 
شمار هم که نمایش درخشــانى ارائه مى دادند یا 
درخواست پول بیشــتر مى کردند یا پس از ستاره 
شــدن در آســمان لیگ ایران راهى کشورهاى 

همسایه مى شدند.
خلاصه اینکه آنها در حقیقت براى بالابردن کیفیت 
مسابقات لیگ برتر جذب مى شدند اما در نهایت 
آنچه ارتقا مى یافت رقم اندوخته جیب آنها بود چه 
از طریق سرکیســه کردن تیم هاى لیگ برترى 
چه با کیسه دوختن براى باشــگاه هاى متمول 

کشورهاى همسایه ایران. 
حالا این ســتاره هاى فوتبال(!) گمان کرده اند 
قانون جدید قرار است دســت آنها را از این پول 

اندوزى ها کوتاه کند. البتــه در نظر اول باید حق 
را به آنها داد اما تجربه ثابت کرده که هیچ قانونى 
نمى تواند دروازه ورود به بهشــت فوتبال ایران را 
به روى مربیان و بازیکنــان خارجى ببندد. تا دور 
زدن در این سرزمین ممنوع نشده، همیشه مسیر 
جایگزین براى عبور از قوانین وجود دارد. اینجا فقط 
قوانین روى میز است اما اجراى آن زیر میزها و به 
طرق مختلف انجام مى شود. خیلى هم که بخواهند 
شــفاف عمل کنند دســت بالا به ارز کشورهاى 

منطقه که نوسان کمترى دارد متوسل مى شوند.
این وسط راه براى ورود خارجى هاى بى کیفیت 
تر به لیگ باز مى شــود آن هم بــه بهانه اینکه
 ســتاره هــاى مطــرح زیر بــار قانــون جدید

 نمى روند. 
از طرف دیگــر هم برخى خارجــى هاى  حاضر 
در لیگ برتر  هم که ایران را با اســپانیا اشــتباه 
       گرفته  اند دست و دلشان براى تمدید قرارداد 
سخت لرزیده است. باید به آنها یادآورى کنیم به 
اندازه بعد مسافت ایران تا سرزمین ماتادورها، از 
اجراى قوانین و متعهد بودن باشــگاه ها به آن از 
لیگ برتر تا لالیگا فاصله هست. آنقدر که هروقت 
کیفیت بازى شــما به ابرســتاره اى چون مسى 
رسید باشــگاه هاى لیگ برتر ما هم مانند سران

 باشــگاه هاى لالیگایى اجــراى قوانین نقل و 
انتقالاتى را بر خود فرض و لازم مى دانند.

 تا دور زدن ممنوع نیست، مانعى هم نیست

فوتبال ایران همیشه 
براى خارجى ها بهشت است مگر...

کوین یامگا یکى از تأثیرگذارترین بازیکنان استقلال در فصل جارى بود. این ستاره فرانسوى با عملکرد 
خوبى که با پیراهن آبى پوشان به نمایش گذاشت به یکى از بازیکنان محبوب این تیم تبدیل شد.یامگا 

که در دربى دور برگشت لیگ برتر با مصدومیت روبه رو شد در بازى هاى پایانى لیگ برتر و فینال جام حذفى 
غایب بود. اخبار غیر رسمى حکایت از این دارد که یامگا موردتوجه سپاهان قرار گرفته است. این در حالى است 
که سپاهان در بیانیه اى به شایعات موجود نقل و انتقالاتى درباره طلایى پوشان واکنش نشان داده و در بخشى 
ازآن اشاره کرده که هرگونه شایعه در خصوص جذب بازیکن جدید یا جدایى بازیکنان خود را تأیید نخواهد کرد 

و تنها منبع اطلاع رسانى در این زمینه، سایت و صفحه رسمى باشگاه خواهد بود.

مدیرعامل اسبق سبزپوشان اصفهانى بالاخره به آبى پوشان چراغ سبز نشان داد. سعید آذرى که یکى از مدیران 
موفق فوتبال ایران به حساب مى آید، در سال هاى اخیر بارها نامش در اطراف استقلال شنیده شد و چندین بار 
شایعه شده بود که آذرى قرار است مدیرعامل آبى هاى پایتخت شود. این مدیر باتجربه که سابقه مدیرعاملى فولاد 
را هم در کارنامه خود دارد، در یک لایو اینستاگرامى مدعى شده  دوست دارد مدیرعامل استقلال شود ولى هنوز 
هیچ پیشنهادى از طرف وزارت ورزش و جوانان به او داده نشده است. گفتنى است مجمع باشگاه استقلال به زودى 
برگزار خواهد شد و مدیرعامل جدید این باشــگاه معرفى خواهد شد. با توجه به شنیده ها شانس حجت کریمى 

سرپرست فعلى این تیم براى اینکه مدیرعامل استقلال شود بسیار زیاد است.

چشم سپاهان به ستاره استقلال؟ چراغ سبز مدیرعامل اسبق سبزپوشان

آمار جالبى از عملکرد مهاجم ایرانى لورکوزن منتشر شده و براساس یک داده آمارى، 
سردار آزمون نقش کاملاً مثبتى در روند هجومى بایرلورکوزن در فصل گذشته ایفا 

کرده است.
هرچند سردار در طول فصل گذشته بوندس  لیگا تنها 918 دقیقه به میدان رفت و 4 گل 
به ثمر رساند، اما داده هاى آمارى مربوط به وضعیت تهاجمى تیم ها نشان مى دهند 
این مهاجم ایرانى در روند موقعیت سازى و خطرساز بودن تیمش کاملا تاثیرگذار 

بوده و یکى از برترین بازیکنان لیگ در این زمینه بوده است.
بر اساس داده  آمارى xT که به طور خلاصه میزان خطرساز بودن تیم ها و موفقیتشان 
در ایجاد تهدید روى دروازه حریفان را نشان مى دهد، ســردار آزمون هرگاه براى 
بایرلورکوزن بازى کرده، خطرساز بودن خط حمله تیمش را به طور میانگین 34/0 
افزایش داده است! تنها سباستین هالر با 44/0 رتبه بالاترى از آزمون در بین تمامى 
بازیکنان حاضر در بوندسلیگا دارد. گفتنى است نام بازیکنان مطرحى چون توماس 
مولر و کینگزلى کومن در رتبه هاى بعدى این لیست قرار دارد و بدترین بازیکن لیگ 

از نگاه این فاکتور آمارى هم نامى است که انتظار شنیدنش را نداریم: جود بلینگام.
گفتنى است این آمار بدون درنظر گرفتن دروازه بان ها و مدافعین میانى محاسبه شده 
و تنها داده هاى آمارى بازیکنانى که بیشــتر از 540 دقیقه به میدان رفته اند را مورد 

بررسى قرار داده است.

 احمد نوراللهى ستاره ایرانى تیم شباب الاهلى امارات که با این تیم توانست قهرمان 
لیگ امارات شود، مورد توجه باشگاه الاتحاد عربستان قرار گرفته است.

نوراللهى که سابقه بازى در پرسپولیس را دارد و حتى بازوبند کاپیتانى این تیم را بربازو 
بسته، فصلى فوق العاده اى را با شباب الاهلى سپرى کرد و حالا مشتریان دست به 

نقد زیادى دارد.
براساس سایت ترانسفرمارکت، انتقال این ملى پوش ایرانى به الاتحاد عربستان مراحل 
پایانى خودش را مى گذراند و به احتمال زیاد این بازیکن به لیگ عربستان خواهد رفت.
گفتنى است با حضور نوراللهى در عربستان احتمال همبازى شدن او با کریم بنزما وجود 
دارد. کریم بنزما کاپیتان رئال مادرید از جمع کهکشانى ها جدا شده و گفته مى شود به 

الاتحاد عربستان پیوسته است.
اینها همه در حالى است که نوراللهى این روزها درگیر بهبود مصدومیتى است که چند 
ماهى او را آزار مى داد. نکته جالب اینکه این هافبک ملى پوش که در اردوى قبلى تیم 
ملى فرصتى براى بازى پیدا نکرد به احتمال زیاد در تورنمنت کافا نیز حضور نخواهد 
داشت. این وقفه پس از حضور طولانى او در تیم ملى، چندان براى این بازیکن فوتبال 

ایران طبیعى نیست.

ملى پوش ایرانى 
دومین مهاجم برتر بوندس لیگا

فرمانده پرسپولیسى با کریم
 هم تیمى مى شود

 رتبه باورنکردنى یزدانى در جهان
با پایان یافتن مسابقات رنکینگ دار بین المللى قرقیزستان در 
بخش آزاد و فرنگى اتحادیه جهانى کشتى رنکینگ جدید 
را اعلام کرد. در این رنکینگ در بخش فرنگى محمدرضا 
گرایى در وزن 72 کیلو پس از نتایج مسابقات در بیشکک با 
صعود 16 پله اى مواجه شد. همچنین میرزازاده و ساروى با 
ارتقاى یک پله اى رو به رو شدند. در بخش آزاد هم، حسن 
یزدانى و امیرحسین زارع با سقوط یک پله اى مواجه شدند، 
عموزاد بدون تغییر صدرنشین ماند. یزدانى تا پیش از این 
رده سوم وزن 86 کیلوگرم را در اختیار داشت اما حالا به رده 

چهارم تنزل کرد.

 صعود سپاهان در رنکینگ 
جهانى

سپاهان در رده بندى جهانى یک پله صعود داشت و رتبه 212 
جهان و نهم آسیا را از آن خود کرد. پرسپولیس اما با وجود 
قهرمانى در لیگ و جام حذفى، با یک رتبه سقوط در رده 
163 جهان و چهارم آسیا ایستاد. آبى پوشان با 5 پله صعود، 
در رده 203 جهان قرار گرفتند. استقلال در میان باشگاه هاى 
آسیایى نیز در جایگاه هفتم قاره ایستاد. تا رتبه 35 آسیا دیگر 
هیچ اثرى از نمایندگان ایران دیده نمى شود که این رده به 
تراکتور اختصاص داده شد و آنها رنکینگ 497 جهان را هم 

از آن خود کردند.

 فردا، سرمربى استقلال 
مشخص مى شود

سرپرست مدیرعاملى استقلال مدعى شد تا فردا تکلیف 
نیمکت آبى پوشان مشخص مى شود. حجت کریمى گفت: 
در جلسه اى با وکیل ســاپینتو که ایرانى است، به او گفتم 
گزینه اول، دوم و سوم ما آقاى ساپینتو است. اگر تمایل دارند، 
بیایند همان قرارداد قبلى را امضا کنند و کارشان را براى تیم 
بستن شروع کنند. ساپینتو باید تا یکى دو روز آینده به ما پاسخ 
بدهد. اگر نشد، باید حتماً تا پنج شنبه مربى را معرفى کنیم 
تا تیم بسته شود. نباید قصه سال گذشته تکرار شود که فرد 

دیگرى تیم را ببندد.
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تجربه ثابت کرده که هیچ 

نی نمی تواند دروازه ورود به 
قانو

بهشت فوتبال ایران را به روی 

مربیان و بازیکنان خارجی ببندد

شــگاه هاى متمول 

ل(!) گمان کرده اند 
ت آنها را از این پول 

کیفیت بازى شــما به ابرســتاره اى چون مسى 
رسید باشــگاه هاى لیگ برتر ما هم مانند سران

 باشــگاه هاى لالیگایى اجــراى قوانین نقل و 
انتقالاتى را بر خود فرض و لازم مى دانند.

 احمد نوراللهى ستا
م لیگ امارات شود،
نوراللهى که سابقه
بسته، فصلى فوق

نقد زیادى دارد.
براساس سایت تران
پایانى خودش را مى
گفتنىاست با حض
دارد. کریم بنزما کا
الاتحاد عربستانپ
اینها همه در حالى
ماهى او را آزار مى د
ملى فرصتى براى

داشت. این وقفه پس
ایران طبیعى نیست

فرماند

بازیکن فصل گذشته تیم فوتبال سپاهان اعلام کرد که دوست دارد به یک 
باشگاه روسى برود.

«مانوئل فرناندز» بازیکن پیشین تیم ملى فوتبال پرتغال یکى از خریدهاى 
سرشناس فوتبال ایران بود که به باشگاه سپاهان اصفهان پیوست. این 
بازیکن با سابقه بازى در تیم هاى بزرگى چون بنفیکا، اورتون و بشیکتاش 
وارد فوتبال کشــورمان شــد اما به دلیل مصدومیت هاى زیاد فرصت 

چندانى براى بازى پیدا نکرد.
فرناندز در تیمى که هدایت آن بر عهده هموطنش یعنى «ژوزه مورایس» 
بود در لیگ برتر به عنوان نایب قهرمانى رســید و بعد از انجام آخرین 

بازى مقابل مس، ایران را ترك کرد.
فرناندز که سابقه بازى در کشــورهاى یونان و روسیه را هم دارد بعد 
از ترك ایران تاکید کرد کــه دیگر قصد ندارد بــراى ادامه بازى به 

کشورمان بازگردد.
این بازیکن در گفتگو با خبرگزارى ریانووستى روسیه جدایى اش از سپاهان را 

تأیید و براى بازى در لیگ روسیه اعلام آمادگى کرد.
فرناندز گفت: شرایطم خوب است. در مورد آینده ام باید بگویم که به ایران بازنخواهم 
گشت. این بازیکن پرتغالى تاکید کرد: روزهاى خوبى را در روسیه (در تیم هاى کراسنودار 

و لوکوموتیو مسکو) سپرى کردم و بدم نمى آید دوباره در این کشور بازى کنم.

 هافبک سپاهان
 مى خواهد در 

روسیه بازى کند

مهاجم جوان گاندوها، شاگرد
 مشترك 4 مربى در  تیم هاى ملى

مهاجم جوان ذوب آهن یکى از ملى پوشان منتقل شده از 
تیم بزرگسالان به رده امید است.

 کارلوس کى روش قبل از جام جهانى جمعى از ملى پوشان 
جوان را بــه اردوى تیم ملــى فرا خواند کــه در این بین 
محمدحسین اسلامى، بازیکن ذوب آهن نیز حضور داشت. 
این مهاجم 22 ساله را بعداً امیر قلعه نویى هم به اردو دعوت 

کرد. اسلامى پس از بازى زیر نظر صمد مرفاوى در تیم ملى 
جوانان، این روزها براى حضور در تورنمنت کافکا در اردوى 
تیم ملى امید با هدایت رضا عنایتى مشغول به تمرین است.
اسلامى که فصل موفقى در ذوب آهن پشت سر گذاشت 
و آمار جالب توجه 30 بازى با 25 حضور ثابت را در این تیم 
داشت، طى این مدت موفق شــد گل هاى حساسى براى 
امتیازگیرى تیمش مقابل سپاهان، نفت مسجدسلیمان و 
هوادار به ثمر برساند و در نهایت هم عملکردش منجر به 

حضورش در تیم ملى شد.
این بازیکن پس از تجربه کار بــا صمد مرفاوى، کارلوس 
کى روش و امیر قلعه نویــى در تیم هاى ملــى جوانان و 
بزرگسالان، حالا زیر نظر رضا عنایتى در اردوهاى امیدها 
حضور دارد و امیدوار است بتواند در رقابت هاى قهرمانى 
غرب آســیا عملکردش در ذوب آهن را ادامه دهد و مهره 

مؤثرى براى تیم المپیک باشد.
اســلامى که با نظر امیر قلعه نویى یکى از معدود جوانان 
انتقال پیدا کرده از تیم ملى بزرگســالان به تیم المپیک 
است، طى روزهاى اخیر زیر نظر رضا عنایتى تمرین کرده 
و شرایط جدیدى را به عنوان یکى از بازیکنان باتجربه این 

تیم دنبال مى کند.



در ادامــه برنامه هــا و مراســم مختلــف مربوط به 
گرامیداشت سى و چهارمین سالگرد ارتحال ملکوتى 
امام خمینى (ره) در ذوب آهن اصفهان کاروان زیارتى، 
معنوى عاشــقان روح ا... این مجتمــع عظیم صنعتى 
متشکل از 120 نفر از کارکنان و بازنشستگان شرکت  

شــنبه 13 خرداد ماه عازم مرقد امــام خمینى (ره) در  
تهران شدند. آنها بعد از تجدید پیمان با دو شهید گمنام 
آرمیده در شرکت ذوب آهن و اقامه نماز جماعت مغرب 
و عشاء در مسجدالزهرا (س) توسط سه دستگاه اتوبوس 
راهى تهران شــده و بعد از توقف در مســجد مقدس 

جمکران در قم در صبح روز 14 خردادماه با پیوســتن 
به دریاى عظیم  زائران امام خمینى (ره)  در مراســم 
بزرگداشت سى و چهارمین ســالگرد ارتحال بنیانگذار 
کبیر انقلاب اسلامى شرکت کردند. سرهنگ فرهمند 
فرمانده حوزه مقاومت بســیج شهید تندگویان شرکت 
ذوب آهن گفت: برنامه هاى مختلف بزرگداشت سى و 
چهارمین سالگرد ارتحال حضرت امام خمینى در ذوب 
آهن اصفهان با همکارى شوراى فرهنگى شرکت انجام 
گردید. برنامه اعــزام کاروان زیارتى مرقد امام خمینى 
(ره)  نیز با همکارى این شــورا  و با محوریت  بســیح 
شهید تندگویان شــرکت انجام گرفت.وى افزود: این 
بیست وپنجمین  حضور همکاران ذوب آهنى در مراسم 
ملى بزرگداشــت ارتحال امام خمینى (ره) است که به 
منظور  تجدید عهد با آرمان هاى انقلاب اسلامى و امام 

و تجدید بیعت با مقام معظم رهبرى انجام مى شود .

صاحب امتیاز: شرکت رسانه گستر نصف جهان

فرهنگى، اجتماعى،اقتصادى و سیاسىفرهنگى، اجتماعى،اقتصادى و سیاسى

ــود و  ــدّر فرم ــما را مق ــک از ش ــدّت زندگــى هــر ی ــد م خداون
از شــما پوشــیده داشــت و از آثــار گذشــتگان عبــرت هــاى 
پنــد آمــوز بــراى شــما ذخیــره کــرد، لــذّت هایــى کــه از دنیــا 
چشــیدند و خوشــى هــا و زندگــى راحتــى کــه پیــش از مــرگ 
ــا را گرفــت و  ــان آنه داشــتند، ســر انجــام دســت مــرگ گریب

ــد. ــى افکن ــا و آرزوهایشــان جدای ــان آنه می
مولا على (ع)
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کاروان عاشقان روح ا... ذوب آهن در مرقد امام (ره )

رئیس هیئت مدیره انجمن تولیدکنندگان لوله هاى 
فولادى و پوشش خطوط انتقال که به همراه جمعى 
از مدیــران کارخانه هاى تولیدکننــده زیر مجموعه 
این انجمن از فولاد مبارکه بازدیــد مى نمود گفت: 
کارخانه هاى زیرمجموعه ایــن انجمن صنعتى در 
حقیقت تولیدکنندگان لوله هــاى قطور فولادى و از 
مشــتریان اصلى فولاد مبارکه هستند که در اجراى 
پروژه هاى انتقال آب، گاز و نفت و ســایر ســیالات 

کشور ایفاى نقش مى نمایند.
ولى ا… مهابادى اظهار داشــت: این انجمن بیش از 
15 سال است که تشکیل شده و همواره با افتخار در 
جریان اجراى بسیارى از پروژه هاى بزرگ کشور در 
حوزه انتقال آب از انــواع کلاف و ورق هاى فولادى 

فولاد مبارکه استفاده مى نماید.
وى در خصــوص اهــداف ایــن بازدیــد گفــت: 
برقرارى ارتبــاط بهینه و هم افزایى هرچه بیشــتر، 
تبیین ظرفیت هــاى فولاد مبارکــه و کارخانه هاى 
تحت پوشــش انجمن، بیان نقطه نظــرات مدیران 
و کارشناســان خطوط تولیــد در فــولاد مبارکه و 
کارخانه هاى تولیدکننده لوله از مهم ترین انگیزه هاى 
این بازدید بود که خوشبختانه به بهترین شکل ممکن 

محقق شد.
مهابادى با بیان این که بسیارى از کارخانه هاى این 
انجمن بیش از 50 ســال ســابقه کار دارند، تصریح 
کرد: پیش از شکل گیرى فولاد مبارکه کارخانه هاى 

زیرمجموعه این انجمن محصــول موردنیاز خود را 
وارد مى کردند؛ اما پس از بهره بردارى از فولاد مبارکه 
و افزایش تولید در این شــرکت امروز خوشــحال و 
خرســندیم که اعلام داریم خوشبختانه با استفاده از 
ورق هاى فولاد مبارکه هیچ گونه وارداتى در این حوزه 
نداریم و مواد مصرفى موردنیاز انجمن تولیدکنندگان 

لوله را از شرکت فولاد مبارکه تأمین مى کنیم.
مهابــادى با تأکید بــر اینکه پروژه هاى در دســت 
اجراى ایــن انجمن ازجملــه پروژه انتقــال آب از 
دریاى عمان به فلات مرکزى اساســاً ملى هستند، 
تصریح کرد: تاکنون فولاد مبارکه به بهترین شکل 
ممکن در اجراى این پروژه هــاى ملى ایفاى نقش

 نموده است.
رئیس هیئت مدیره انجمن تولیدکنندگان لوله هاى 
فولادى و پوشــش خطــوط انتقال گفــت: در آغاز 
بهره بردارى فــولاد مبارکه تنهــا 2/5 میلیون تن 
ورق در این شــرکت تولید مى شــد، اما امروز شاهد 
این هســتیم که تولید فولاد مبارکه بــه بیش از 7 
میلیون تن فقط در شــرکت فــولاد مبارکه و بالغ بر 
10 میلیون تن فــولاد خام در گروه فــولاد مبارکه 
افزایش یافته اســت؛ افزایش تولیدى که نویدبخش 
تأمین روزافــزون نیاز تولیدکنندگان و ســازندگان 
داخلى و ایجاد ارزش افزوده اقتصادى بیشــتر براى 

کشور است.

رئیس هیئت مدیره انجمن تولیدکنندگان لوله هاى فولادى و پوشش خطوط انتقال:

با استفاده از ورق هاى فولاد مبارکه وارداتى نداریم

ناگفته هاى جریان خد مت 
در اجراى پروژه کشتارگاه 
صنعتى  دام نجف آباد

عبدالرسول امامى، شــهردار نجف آباد در سخنانى ضمن 
تشریح مهمترین اقدامات صورت گرفته در تکمیل پروژه 
کشتارگاه به تشــریح آسیب شناسى کلى، تبیین وضعیت 

پیشرفت و روند کشتارگاه صنعتى دام پرداخت.
 مهندس امامى گفت عملیات ساخت بزرگترین کشتارگاه 
غرب استان اصفهان از خرداد 1395 با کلنگ زنى استاندار 
وقت شروع و  با تهیه و نصب زیر ســاخت هاى اصلى و 
تجهیزات مورد نیاز پروژه  و تأمیــن اعتبارات لازم آغاز 
به کار کرد. در این پروژه علاوه بر سالن اصلى کشتار که 
داراى مســاحتى بیش از دو هزار و 650 مترمربع و در دو 
طبقه ساخته شده، فضاهاى دیگرى مانند آغل با مجموع 
زیربناى ســه هزار و 50 متر مربع، ســالن پیش ســرد با 
مساحت تقریبى دو هزار مترمربع، بخش فرآورى ضایعات 
در 760 مترمربع و قسمت ادارى با مساحت 530 مترمربع 

نیز پیش بینى و احداث شده است.
شــهردار نجف آباد با اعلام این نکته کــه تاکنون بیش 
از 130 میلیارد تومــان جهت تکمیل بخش هاى مختلف 
کشتارگاه صنعتى دام هزینه شده، از موارد حقوقى تعیین 
مالکیت زمین کشــتارگاه، دیرکرد تخصیص بودجه هاى 
مصوب فازهاى بعدى، مشکل تأمین آب مورد نیاز پروژه 
و معضل اخذ مجوز حق انشــعاب و انتقــال، عدم تهیه 
تجهیزات و مواد زیرساختى مورد نیاز به دلیل تحریم هاى 
ظالمانه بین المللى علیه کشور، و دشوارى اجازه دسترسى 

پروژه به آزادراه غربــى نجف آباد (اتوبان شــهید احمد 
کاظمى) به عنوان مهمترین موارد پیش رو و مشــکلات 

اساسى پیش روى پروژه یاد کرد.
امامى افزود بــا توجه بــه پیش بینى صنایــع جانبى و 
تکمیلى مانند فرآورى خون، کارخانــه چرم، تولید ژله و 
پودر اســتخوان در کنار آن، به تدریج و با سرمایه گذارى 
بخش خصوصى ضمن جلوگیــرى از ورود مقادیر قابل 
توجهى از پســماندهاى کشــتارگاه به محیط زیســت، 
ظرفیت هاى قابل توجهى از اشــتغال و ســرمایه گذارى 
این بخش ایجاد مى کند که خود امرى مشــوق در جذب 

سرمایه گذار خواهد بود.
عبدالرسول امامى در بخش دیگر ســخنان خود از عدم 
تخصیص بودجــه کافى جهت تکمیــل نهایى فازبندى 
پروژه، دیربازده بودن اینگونه فعالیت اقتصادى به عنوان 
متولى و مدیر بهره بردار براى مجموعه مدیریت شهرى 
و محدودیــت جذب تعداد نیــروى کار متخصص جهت 
استفاده در بخش هاى مختلف کشــتارگاه صنعتى را از 
دیگر موانع موجود در اتمام کشــتارگاه صنعتى دانســت 
و افزود با تعییــن روش و راهــکارى جایگزین در بهره 
بردارى بهینه، ضمن حفظ ســرمایه مادى و معنوى شهر 
نجف آباد، مى تــوان در تدوین دیگر پروژه هاى ضرورى 
در باب مسائل مهم شــهرى اقدامى مؤثر و مفید تعریف

 نمود.


